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SA DVADESETŠESTE SJEDNICE GRADSKOG VIJEĆA TUZLA ODRŽANE 

27. APRILA 2023. GODINE U POSLOVNOM OBJEKTU „GRAFIČAR“ SA 

POČETKOM U 10,00 SATI. 

 

- SJEDNICI PRISUSTVUJE  29 VIJEĆNIKA. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

U Tuzli, april 2023. godine 

 

 

 

                 S T E N O G R A M 
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NATAŠA PERIĆ – predsjedavajući  Gradskog vijeća Tuzla  

 

Pozivam vijećnike da uđu u salu. Počinjemo sa radom. 

(Intoniranje himne Bosne i Hercegovine.) Poštovani vijećnici Gradskog vijeća Tuzla, 

poštovani gradonačelniče, obrađivači materijala, predstavnici medija, otvaram 26. redovnu 

sjednicu Gradskog vijeća Tuzla. Izvinjavam se vijećnicima što smo malo kasnili sa početkom 

sjednice. 

Konstatujem da prema evidenciji Stručne službe Gradskog vijeća, sjednici prisustvuje 

28 od ukupnog broja vijećnika, što je dovoljno za punovažan rad i odlučivanje. Za današnju 

sjednicu svoj izostanak su najavili vijećnik Nedžad Jusić.  

Vijećnik  Jusić je izabran za dodjelu nagrade u okviru Evropske Unije za integraciju 

Roma na Zapadnom Balkanu i Turskoj 2023. za Bosnu i Hercegovinu. Vijećnik je Jusić u 

periodu od 25.04. do 28.04.2023. u Briselu prisustvuje ceremoniji dodjele nagrade i za danas je 

planirana zvanična ceremonija. U ceremoniji učestvuje sedam zemalja (Albanija, Bosna i 

Hercegovina, Crna Gora, Srbija, Republika Sjeverna Makedonija, Kosovo i Turska) i za svaku 

zemlju se dodjeljuju po dvije nagrade. Ovo je veoma važna nagrada odnosno priznanje 

Evropske Unije za doprinos gospodina Nedžada Jusića integraciji Roma/Romkinja kroz njegov 

dvadesetpetogodišnji rad i djelovanje u Bosni i Hercegovini. 

U ime Gradskog vijeća Tuzla i u svoje ime upućujem iskrene čestitke gospodinu 

Nedžadu Jusiću na dodijeljenom priznanju. 

Takođe predlažem da mu se opravda odsustvo, a svoje odsustvo danas je najavila i 

vijećnica Esana Kavazbašić Huskanović, koja je bolesna, a vijećnik Admir Hasanbašić je 

najavio kašnjenje, pa predlažem da opravdamo.  

Prije nego počnemo sa radom, pozivam vijećnike da minutom šutnje odamo počast 

preminulim tuzlacima Senadu Muminoviću, istaknutom sportisti i reprezentativcu Bosne i 

Hercegovine i Hasanu Fazliću, nagrađivanom bosanskohercegovačkom karikaturisti koji je bio 

poznat i u svijetu. Molim da minutom šutnje odamo počast. 

 

MINUT ŠUTNJE 

 

Neka im je vječna slava i hvala.  

 

Podsjećam vijećnike da su uz materijale za današnju sjednicu, dobili i Zapisnik, a svaki 

klub vijećnika i stenogram sa 25. redovne sjednice Gradskog vijeća, održane 20.03.2023.  

 

Da li ima primjedbi na ovaj Zapisnik? Ako ne, ko je? Molim da glasate.  

Glasanje je okončano. Hasibe? Poništavam glasanje. Molim ponovo da glasate. Glasanje 

je okončano.  

Konstatujem da je Zapisnik sa 25. redovne sjednice Gradskog vijeća Tuzla, usvojen sa 

22 glasa za, niko nije bio protiv i nije bilo suzdržanih.  

 

Za današnju 26. redovnu sjednicu Gradskog vijeća Tuzla predlažem Dnevni red koji ste 

dobili u materijalu za sjednicu. 

 

Nikica Vidović, vijećnik Hrvatske demokratske zajednice BiH – HDZ BiH, je u 

poslovničkom roku, 24.04.2023. godine, dostavio prijedlog da se u Dnevni red 26. redovne 

sjednice Gradskog vijeća Tuzla uvrsti tačka pod nazivom INFORMIRANJE I 

PREZENTIRANJE MATERIJALA VIJEĆNICIMA I STANOVNICIMA TUZLE OKO 

AKTIVNOSTI VEZANIH ZA PREDRADNJE IZRADE AUTOCESTE TUZLA – ORAŠJE. 
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Prijedlog vijećnika Vidovića ste dobili putem maila, kao i u materijalu podijeljenom 

neposredno pred početak današnje sjednice. 

Evo pozivam vijećnika Vidovića da svoj prijedlog obrazloži ukratko. 

 

NIKICA VIDOVIĆ – vijećnik Hrvatske demokratske zajednice BiH 

 

 Ja vas sve srdačno pozdravljam. Već sam u, u i prije, ovaj, upućivao sličan zahtjev. Ono 

što je meni bitno, samo da u budućnosti i čim prije, što više i što bolje informiramo javnost i 

stanovnike pomenutih naselja koji su naravno u sklopu grada Tuzle. I evo ovom prigodom 

kolko sam ja razumio, u budućnosti će se to dogodit i povlačim ovaj prijedlog, te se nadam da 

ćemo informaciju u što skorijem roku dobit i da će stanovništvo lokalno i naravno svi stanovnici 

Tuzle biti zadovoljni sa informacijom u nadi da što prije izgradimo tu prometnicu. Hvala vam.  

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 Hvala kolega Vidoviću. Konstatujem da prijedlog vijećnika Nikice Vidovića da se u 

dopuni Dnevnog reda uvrsti tačka pod nazivom INFORMIRANJE I PREZENTIRANJE 

MATERIJALA VIJEĆNICIMA I STANOVNICIMA TUZLE OKO AKTIVNOSTI 

VEZANIH ZA PREDRADNJE IZRADE AUTOCESTE TUZLA – ORAŠJE, vijećnik je evo 

povukao tačku Dnevnog reda. Hvala. Prijedlog! 

 

 Sada stavljam na izjašnjavanje Dnevni red u cjelini. Molim vijećnike da se izjasne. 

Glasanje je okončano.  

Konstatujem da je Dnevni red u cjelini usvojen sa  

23 glasa za, niko nije bio protiv i nije bilo suzdržanih.  

 

D N E V N I  R E D 

 

- Usvajanje skraćene verzije Zapisnika sa 25. redovne sjednice Gradskog vijeća 

Tuzla, održane 20.03.2023. godine  

1. VIJEĆNIČKA PITANJA I INICIJATIVE 

2. RAZMATRANJE I USVAJANJE ODLUKE O PRISTUPANJU DRUGOJ 

IZMJENI DIJELA REGULACIONOG PLANA PROSTORNE CJELINE “SOLANA 

SJEVER“ U TUZLI 

3. RAZMATRANJE I USVAJANJE ODLUKE O IZMJENAMA ODLUKE O 

PROVOĐENJU REGULACIONOG PLANA POSLOVNE ZONE KREKA SJEVER U 

TUZLI 

4. RAZMATRANJE I USVAJANJE ODLUKE O OSNIVANJU 

ZDRAVSTVENOG SAVJETA GRADA TUZLE 

5. RAZMATRANJE I USVAJANJE ODLUKE O USVAJANJU IDEJNOG 

RJEŠENJA JAVNIH PRIZNANJA GRADA TUZLE 

6. RAZMATRANJE I USVAJANJE ODLUKE O IZMJENI ODLUKE O 

JAVNIM PARKIRALIŠTIMA NA PODRUČJU OPĆINE TUZLA 

7. RAZMATRANJE I USVAJANJE ODLUKE O RASPISIVANJU JAVNOG 

POZIVA ZA DAVANJE U ZAKUP POLJOPRIVREDNOG ZEMLJIŠTA U 

VLASNIŠTVU DRŽAVE NA PODRUČJU GRADA  TUZLE. 

8. RAZMATRANJE I USVAJANJE ODLUKE O IZMJENAMA I DOPUNAMA 

ODLUKE O NABAVCI I KORIŠTENJU SREDSTAVA ZA RAD ORGANA OPĆINE 

TUZLA 
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9. RAZMATRANJE I USVAJANJE ODLUKE O IZMJENAMA I DOPUNAMA 

ODLUKE O KOMUNALNOM REDU 

10. RAZMATRANJE I USVAJANJE: 

a) Odluke o raspisivanju Javnog oglasa za izbor i imenovanje člana Upravnog 

odbora iz reda stručnih zaposlenika u Javnoj zdravstveno-nastavnoj ustanovi Dom 

zdravlja „Mustafa Šehović” Tuzla, čiji je osnivač Grad Tuzla (sa tekstom javnog oglasa) 

           b) Odluke o utvrđivanju posebnih uslova i kriterija za izbor i imenovanje člana 

Upravnog odbora iz reda stručnih zaposlenika u Javnoj zdravstveno-nastavnoj ustanovi 

Dom zdravlja „Mustafa Šehović” Tuzla, čiji je osnivač Grad Tuzla  

           c) Rješenje o imenovanju Komisije za izbor člana Upravnog odbora iz reda 

stručnih zaposlenika u Javnoj zdravstveno-nastavnoj ustanovi Dom zdravlja „Mustafa 

Šehović” Tuzla, čiji je osnivač Grad Tuzla 

           d) Rješenje o razrješenju člana Upravnog odbora iz reda stručnih zaposlenika u 

Javnoj zdravstveno-nastavnoj ustanovi Dom zdravlja „Mustafa Šehović” Tuzla, čiji je 

osnivač Grad Tuzla 

           e) Rješenje o privremenom imenovanju člana Upravnog odbora u Javnoj 

zdravstveno-nastavnoj ustanovi Dom zdravlja „Mustafa Šehović” Tuzla, čiji je osnivač 

Grad Tuzla 

11. RAZMATRANJE I USVAJANJE: 

           a) Odluke o davanju saglasnosti na zaključenje ugovora o zakupu poslovnih 

prostorija sa Udruženjem “CENTRI CIVILNIH INICIJATIVA”  

           b) Odluke o dodjeli u zakup poslovnih prostorija neposrednom pogodbom JU 

„Centar za kulturu“ Tuzla  

12. RAZMATRANJE I USVAJANJE IMOVINSKO PRAVNIH AKATA: 

           a) Odluke o pribavljanju nekretnine u vlasništvo Grada Tuzle neposrednom 

pogodbom i davanju saglasnosti za zaključenje ugovora o pribavljanju nekretnine u 

vlasništvo Grada Tuzla 

           b) Odluka o prodaji nekretnina u vlasništvu Grada Tuzla neposrednom pogodbom 

i davanju saglasnosti na zaključenje ugovora o prodaji 

           c) Odluke o potrebi pribavljanja nekretnine u vlasništvo Grada Tuzle 

           d) Rješenje o imenovanju Komisije za provođenje postupka pribavljanja 

nekretnine u vlasništvo Grada Tuzle neposrednom pogodbom 

           e) Odluke o utvrđivanju javnog interesa (Rekonstrukcija regionalne ceste R-458 

Simin Han – Gornja Tuzla – Površnice, dionica: Most na čaršiji – skretanje za Kovačicu) 

           f) Rješenje o odbijanju zahtjeva (Šabanović Ibrahim – Zahtjev za dodjelu na trajno 

korištenje nekretnine) 

13. RAZMATRANJE I USVAJANJE IZVJEŠTAJA O RADU JAVNIH 

USTANOVA ČIJI JE OSNIVAČ ILI SUOSNIVAČ GRAD TUZLA ZA 2022. GODINU:  

           a) JU Narodno pozorište Tuzla                                                                   

           b) JU za predškolski odgoj i obrazovanje „Naše dijete” Tuzla                  

           c) JU Centar za kulturu Tuzla            

14. RAZMATRANJE INFORMACIJA O PROVEDENOM POSTUPKU PO 

JAVNOM OGLASU ZA IZBOR I IMENOVANJE PREDSJEDNIKA I ČLANOVA 

NADZORNIH ODBORA U JAVNIM USTANOVAMA, ČIJI JE OSNIVAČ GRAD 

TUZLA SA RANG LISTOM KANDIDATA.                                                        

15. RAZMATRANJE IZVJEŠTAJA KOMISIJE ZA IZBOR I IMENOVANJA 

16. TEKUĆA PITANJA 

             a) Obavještenje Službe za budžet i finansije o prolongiranju izrade: Godišnjeg 

izvještaja o izvršenju Budžeta grada Tuzla za period 1.1. - 31.12.2022. godine, Izvještaja 
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o korištenju sredstava tekuće rezerve za period 1.1. - 31.12.2022. godine i Izvještaja o 

izvršenju Budžeta grada Tuzla za period 1.1. - 31.3.2023. godine 

             b) Obavještenje JU Narodna i univerzitetska biblioteka „Derviš Sušić“ Tuzla o 

razlozima prolongiranja izrade Izvještaja o radu za 2022. godinu 

             c) Obavještenje JZNU Dom zdravlja „Dr. Mustafa Šehović” Tuzla o razlozima 

prolongiranja izrade Izvještaja o radu za 2022. Godinu. 

 

 Prelazimo na prvu tačku Dnevnog reda Vijećnička pitanja i inicijative. OK! A 

poslovnička! Izvinjavam se. Vijećnik Hurkić. Izvolite. 

 

HASIB HIRKIĆ – samostalni vijećnik  

 

 Evo ja bi da sve pozdravim i da nam zaželim danas uspiješan rad. Kao Klub samostalnih 

vijećnika, znači, ostaje i djeluje, ali od danas radim i nastupam kao član Tuzlanske alternative 

u narednom periodu. Znači, odluke koje se donesu, tako ćemo i poštovati i raditi. Hvala. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 U redu. Hvala Hasibe. Vijećnik Zorane, je li i vi poslovnička? (ZORAN JOVANOVIĆ 

– Jeste). Izvolite.  

 

ZORAN JOVANOVIĆ – vijećnik Stranke za Bosnu i Hercegovinu 

 

 Ja sam onaj napustio stranku. Dao sam ostavku na sve funkciju u Stranci za Bosnu i 

Hercegovinu i od danas nastupam, za sada kao samostalni vijećnik, a u narednom periodu ćemo 

ako dođe do izmjena obavijestit Gradsko vijeće.  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

 Dobro. Jestel možda pismeno dostavili? (ZORAN JOVANOVIĆ – Nisam stigao. Imao 

sam nekih problema porodičnih). Morate pismeno. (ZORAN JOVANOVIĆ – Dostaviću, 

dostaviću pismeno). Slađana, dokad mora se dostavit, ovaj, evo vijećnik Zoran Jovanović? 

(ZORAN JOVANOVIĆ – Večeras ću ja na mail). (SLAĐANA KRAJINA – Samo da dostavi. 

Može). Samo da imamo napismeno. (ZORAN JOVANOVIĆ – Dobit ćete). 

 

Prelazimo na: 

 

VIJEĆNIČKA PITANJA  

 

Prvo ova koja su došla redovnim putem, pa ćete mi se javljat da upišem. Vijećnik Omer 

Delalić. Izvolite.  

 

OMER DELALIĆ – samostalni vijećnik 

 

 Hvala predsjedavajuća. Podnosim vijećničko pitanje da se rovinjski potok svede u 

tušanjski, kao što su predlagali građani koji žive na ovom području, kako bi se tlo i samo isušilo, 

a ne da dobijemo rezultat kakav imamo trenutno. Dostavljam slike u prilogu. 

 Takođe tražim da se što prije počne sa čišćenjem tušanjskog potoka od Autopraonice 

„Jasmin“ prema Rudniku, jer je tu dio koji konstantno plavi i uzrokuje probleme i štete 

građanima. Hvala.  
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NATAŠA PERIĆ 

 

 U redu. Hvala vam. Vijećnica Ana Pejić. 

 

ANA PEJIĆ – vijećnik Socijaldemokratske partije 

 

 Ja imam dva vijećnička pitanja. 

 Jedno je...U stvari da li je u skorije vrijeme u planu sanacija dijela raskrsnice Kula zbog 

udarnih rupa i sanacija dijela puta u ulici Prve inžinjerijske brigade između zgrade Avaz i Inter 

auta, kao i između zgrade Titanik i parking prostora Merkatora? 

 I drugo vijećničko pitanje: Da li je u skorije vrijeme u planu sanacija dječijeg igrališta 

„Pecara 2“ u Mjesnoj zajednici Brčanska Malta, kao i sanacija dječijeg igrališta Paša Bunar u 

Mjesnoj zajednici Batva? 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 U redu. Hvala. Vijećnik Anel Ibeljić. (ANEL IBELJIĆ – Prilažem). U redu. Klub 

samostalnih vijećnika Mirel Mišković i Damir Muratović. Izvolite Damire.  

 

DAMIR MURATOVIĆ – samostalni vijećnik  

 

 Hvala predsjedavajuća. Pozdravljam sve prisutne, jer se prvi put javljam. 

 Prvo pitanje Službi za boračko – invalidsku zaštitu, stambene poslove i integraciju 

raseljenih lica. Znači, obraćam se sa incijativom za izmjenom odluke o visini zakupnine za 

stanove u vlasništvu Grada Tuzle i stanove na kojima Grad Tuzla ima pravo raspolaganja. U 

navedenoj odluci predlažem sljedeće izmjene, da ne navodim koje članove mijenjam, a 

navedenu izmjenu predlažem u ime građana koji koriste stanove u vlasništvu Grada Tuzle i 

stanove na kojima Grad Tuzla ima pravo raspolaganja, a nalaze se u stanju socijalne potrebe i 

imaju jako niska primanja. Smatram da podizanje praga postotka prosječne neto plaće ostvarene 

u Federaciji Bosni i Hercegovini za prethodnu godinu značajno olakšalo plaćanje građanima 

koji koriste stanove iz navedene odluke.  

 Drugo pitanje: RSD Sloboda, Sloboda upravni odbor, gradonačelnik i nadležne službe. 

Znači, obraćam se sa vijećničkim pitanjem kojim tražimo da nam dostavite preciznu 

informaciju o utrošku sredstava dodijeljenih iz budžeta Grada Tuzla za dvadesetdrugu i 

dvadesetreću godinu, a koja su dodijeljena RSD Sloboda, a preko RSD Sloboda konkretno 

koliki iznos je dodijeljen za FK Sloboda?  

Takođe i pitamo jesu li i ko su, ako ih ima, predstavnici Grada Tuzle, odnosno Gradske 

uprave u skupštini i u upravnom odboru FK Sloboda, te da li navedena tijela podnose godišnji 

izvještaj o utrošku sredstava nadležnoj službi i gradskoj upravi? Hvala. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 U redu. Hvala. Vijećnik Senad Mehmedinović. Izvolite. Neka se pripremi vijećnik 

Nikica Vidović.  

 

SENAD MEHMEDINOVIĆ – vijećnik Pokreta demokratske akcije 

 

 Vijećničko pitanje Službi za komunalne poslove, izgradnju i poslove mjesnih zajednica: 

Molim vas da mi dostavite izvještaje o radu Savjeta mjesnih zajednica za prošlu godinu? 
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Članom 26. Statuta Grada Tuzle definisano je da je odgovornost vijećnika da odgovaraju 

za ustavnost i zakonitost akata, koje Gradsko vijeće donosi u okviru svoje nadležnosti. Članom 

100. Statuta Grada Tuzle definisano je da „Savjet mjesne zajednice za svoj rad odgovara Vijeću 

Grada i u tom smislu obavezno mu putem nadležne gradske službe za praćenje rada mjesnih 

zajednica, podnosi godišnji izvještaj o svom radu“. Shodno navedenom, molim vas da mi 

dostavite izvještaje o radu Savjeta mjesnih zajednica za prošlu godinu.   

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 To je to? U redu. Nikica Vidović. Izvolite. 

 

NIKICA VIDOVIĆ  

 

 Hvala. Vijećničko pitanje nadležnim službama i institucijama Grada Tuzle.  

Kada će Grad Tuzla, gradonačelnik i mi vijećnici započeti stvarno raditi na poboljšanju 

usluga Doma zdravlja ako znamo da nismo ništa postigli u dvije i pol godine mandata? 

Obrazloženje: Dobivam kao i vi mnoga pitanja i naravno odgovore prema korisnicima 

usluga, npr. vezana za preduga čekanja na termine kod liječnika, nema tko očitati nalaz, na 

godišnjem je liječnik, pokvaren nam je aparat i slično, te je frustracija ogromna, a ništa se ne 

rješava godinama.  

A najvažnije pitanje sam dobio od svojih roditelja kada su me pitali: „Nikice, za šta vi 

služite u tom vijeću kad vijećnici...kao vijećnici, kada ništa ne poduzimate i ništa se ne mijenja 

godinama i sve je lošije. Odgovorio sam: „Roditelji nemam odgovor, samo me je sramota“. 

Drugo vijećničko pitanje: Službi za komunalne poslove, izgradnji i poslove mjesnih 

zajednica i nadležnim službama.  

Kada će Grad Tuzla započeti realizaciju odgovaranja na pitanja iz mjesnih zajednica 

upućenih putem savjeta i predsjednika mjesnih zajednica. Postavlja se pitanje ima li smisla 

imati savjet mjesnih zajednica ako ne služi nikakvoj svrsi? 

Obrazloženje: Postavljamo pitanje: Ima li smisla imati savjet mjesnih zajednica ako ne 

služi nikakvoj svrsi? Pitanja iz mjesnih zajednica nitko ne odgovara niti se dobivaju pismeni, 

usmeni ili bilo kakvi drugi odgovori. Dolasci službenih osoba iz Grada, pa i gradonačelnika u 

mjesne zajednice, obilazak terena bez članova i predsjednika mjesne zajednice je rad mimo 

sustava i nikada do sada nije bio izražen u ovolikoj mjeri, te skrećemo pozornost da se ovakva 

praksa prekine. Vjerujem da će nadležna služba i gradonačelnik poduzeti aktivnosti da se ova 

degradacija sustava Grada Tuzla, rada savjeta mjesnih zajednica, realizacija komunalnih 

problema uvede u red i počne regularna realizacija projekata preko savjeta mjesnih zajednica i 

predstavnika volje stanovništva birača i političkih subjekata koji djeluju kroz savjet mjesne 

zajednice u Tuzli. Hvala.  

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 U redu. Sad ko nije dostavio, vijećnik Berbić, pa Selma Ćatibušić.  

 

OMER BERBIĆ – vijećnik Naše stranke 

 

 Evo ja ću prvo pitanje za Centralno grijanje. U pitanju je neka nabavka rovokopača od 

350.000 maraka. Javili su mi se građani koji pitaju, odnosno jedan građanin koji je nekada radio, 

koji pita zbog čega će rovokopač koliko se sad većina tih poslova, pa evo čisto objašnjenje od 

Centralnog grijanja povodom te tačke. 
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 Drugo vijećničko pitanje: Da li će biti povećanje cijena u ustanovama i preduzećima 

ove godine? 

 I treće pitanje: Da li je rukovodstvo Gradske uprave sjelo sa rukovodstvom FK Sloboda 

da se probaju naći rješenja za ovu rezultatsku krizu, te da li će FK Sloboda podnijeti izvještaj 

Gradskom vijeću, s obzirom da je jedan od najvećih donatora ovog Gradskog vijeća, a rezultat 

je u minusu, odnosno nula borimo se za opstanak, a dajemo milion faktički maraka, ovaj, za 

RSD, a samim tim i najveći dio za FK Sloboda? Hvala ljepo. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 U redu. Vijećnica Selma Ćatibušić. Neka se pripremi vijećnik Kapidžić. 

 

SELMA ĆATIBUŠIĆ – vijećnik Platforme za progres 

 

 Evo ovako. Ja imam tri vijećnička pitanja.  

 Prvo vijećničko pitanje upućujem Službi za stambena pitanja: Da li je tačna informacija 

da su u Kolektivnom centru za stanovanje u Solini popunjena apsolutno sva mjesta, tačnije svi 

stanovi, obzirom da sam dobila informaciju da nije baš takva situacija, da postoje par stanova 

koji su prazni, a isto tako da se na neki način provjeri da li je tačno da su svi ljudi koji tamo 

žive zaista u socijalnoj potrebi? 

 Drugo vijećničko pitanje je Službi za budžet i finansije, gradonačelniku Grada Tuzle i 

Gradskom vijeću: Kada se konačno doći do realizacije jednoglasno usvojenog zaključka koji 

navodi da će Grad Tuzla konačno krenuti sa subvencijama za boravak djece u vrtićima? 

 Obrazloženje je svakako navedeno u vijećničkom pitanju. 

 I treće vijećničko pitanje koje se odnosi na inicijativu kolege Senada Mehmedinovića, 

koje glasi: Ako se ustanovi da dosadašnja odluka o učešću građana koja iznosi 20% za 

asvaltiranje lokalnih puteva nema utemeljenja i ista se odluka ukine, da li će se vratiti novac 

građanima koji još uvijek nisu dočekali da se njihove ulice asvaltiraju? Tačnije, dali su novac, 

a realiziranu inicijativu nisu dočekali. Da li će u tom slučaju makar ti građani biti prioritet? 

Hvala. (NATAŠA PERIĆ – U redu). A isto tako na protokol ću, ovaj, danas u toku dana 

ili sutra, pismeno podnijeti. Hvala.  

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 Hvala. Vijećnik Alen Kapidžić. Neka se pripremi vijećnik Elvir Bijedić. Izvolite. 

 

ALEN KAPIDŽIĆ – vijećnik Socijaldemokratske partije  

 

 Hvala. Pozdravljam sve prisutne. Prvo vijećničko pitanje Službi za komunalne poslove 

i Centralnom grijanju.  

Obzirom da su mi se obratili građani Mjesne zajednice Batva sa zahtjevom za 

toplifikaciju visinskih zona ove mjesne zajednice, jer je vrelovodna mreža dovedena do broja 

55, ulica Ive Andrića, a nije u dijelu iste ulice dalje od broja 55. Postavljam pitanje kad će bit 

nastavljena toplifikacija u visinskim zonama, a u prilogu dostavljam peticiju 

sugrađana/sugrađanki Mjesne zajednice Batva. Ima njih negdje oko 70, 80, koji su potpisali 

peticiju. Ja kolko imam informacije da je, da kapacitet je dobar i da je moguće, ovaj, nastavit 

dalje dovođenje vrelovodne mreže. Međutim, problem je ja mislim kako su meni dali 

informaciju, ovaj, u zonama toplifikacije trebalo bi vjerovatno mijenjat tu odluku ovdje na 

Vijeću, da proširimo zone toplifikacija. Ako je to, evo da mi se odgovori i ako je to problem 

onda da idemo dalje sa rješavanjem ovog problema.  
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 Drugo vijećničko pitanje, takođe Službi za komunalne poslove. Građani Mjesne 

zajednice Brčanska Malta navode da su se za određene probleme javljali sa zahtjevima i savjetu 

mjesne zajednice, ali da po tom pitanju nije ništa učinjeno. Građani se obraćaju sa zahtjevom 

da se izvši sanacija putne infrastrukture ispred zgrade u ulici Armije BiH 13, obzirom da već 

duže vrijeme stoje prekopi na asvaltu koji nisu asvaltirani, da se izvrši zamjena šahta koji je 

pukao i obrezivanje i kresanje grana dva drveta ispred zgrade. Postavljam pitanje nadležnoj 

službi kad će se završiti navedeni poslovi? 

 Treća. Treće vijećničko pitanje također Službi za komunalne poslove: Obzirom da smo 

dobili upite građana u vezi putne infrastrukture u Mjesnoj zajednici Centar, u ulici Fra Grge 

Martića između broja 7 i 9, pitam Službu za komunalne poslove, izgradnju i poslove mjesnih 

zajednica, kad će biti izvršena sanacija ovog dijela puta koji je u katastrofalnom stanju? 

 U prilogu dostavljam slike. Hvala.  

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 U redu. Hvala. Vijećnik Elvir Bijedić. Izvolite. 

 

ELVIR BIJEDIĆ - zamjenik predsjedavajućeg   

                                 Gradskog vijeća Tuzla 

                                 - vijećnik Socijaldemokratske partije 

 

 Zahvaljujem predsjedavajuća. Pozdravljam sve prisutne. Dakle, moje vijećničko pitanje 

ide prema Službi za komunalne poslove, izgradnju i poslove mjesnih zajednica i Javnom 

komunalnom preduzeću „Vodovod i kanalizacija“.  

 Naime, za kada je planirano širenje kanalizacione mreže od Mjesne zajednice Šićki Brod 

prema mjesnim zajednicama Ljepunice, Mramor i Dobrnja? 

 Poslovi u Mjesnoj zajednici Šićki Brod su završeni 2011. godine, a završna tačka 

kanalizacione mreže je bila naselje Mihatovići, kod Restorana „Domovina“. Dakle, pitanje da 

li i za kada je planirano širenje prema gore navedenim mjesnim zajednicama? Hvala.  

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 Ima li još neko vijećnička pitanja, a da nije, ovaj, dostavio? Ako ne, prelazimo na 

 

 VIJEĆNIČKE INICIJATIVE 

 

 Izvolite Zorane.  

 

ZORAN JOVANOVIĆ – samostalni vijećnik 

 

 Evo ja hoću da ponovim inicijativu iz mjeseca februara sa ovog Gradskog vijeća, al u 

drugom pravcu, pošto sam dobio odgovor od Službe za komunalne poslove, izgradnju i poslove 

mjesnih zajednica u vezi putnog pravca od... (NATAŠA PERIĆ – Izvinite Zorane, jel vi pitanje 

ili inicijativu?) Inicijativa. Završili smo pitanja. Rekli ste inicijative. (NATAŠA PERIĆ – Al 

neko mi je rekao ima kaže vijećnik Jovanović, kad sam ja pitala, pa ja sam pitala za pitanja. Ajd 

nema veze vi ste prvi preko reda. Nema veze). Hajd evo dva...(NATAŠA PERIĆ – Ništa, hajde 

nastavite vi samo sad da ne bude zabune. Znači, na inicijativama smo). Jest, onaj, inicijativa bi 

bila u pravcu kategorizacije javnih cesta prema Službi za komunalne poslove i poslove mjesnih 

zajednica Grada Tuzle i da je uputimo prema Općinskom vijeću Općine Kalesija. Međutim, 

dobio sam odgovor od Direkcije regionalnih cesta Tuzlanskog kantona da izuzetno od stava 1. 
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člana kojim se predviđa da Vlada Federacije na prijedlog Federalnog ministarstva rade 

prekategorizaciju da se može odluka o razvrstavanju lokalnih cesta donijeti i odlukom Vlade 

Tuzlanskog kantona, pa upućujem inicijativu prema Službi za komunalne poslove i poslove 

mjesnih zajednica Grada Tuzla da pripremi materijal o prekategorizaciji javne ceste od 

Požarnice do naselja Tojšići preko Visa, Požarnici i inicijativu za rekonstrukciju puta 

Kamenjaši – Avdibašići, zvana Prokop, prema Kantonalnom ministarstvu turizma i saobraćaja, 

za pripremanje materijala prema Vladi Tuzlanskog kantona za prekategorizaciju ova dva putna 

pravca u regionalne puteve prve kategorije. (NATAŠA PERIĆ – U redu. Jel to sve?) Et samo 

to.  

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 U redu. Vijećnica Sabiha Mujkanović. Izvolite. Mujačić.  

 

SABIHA MUJKANOVIĆ MUJAČIĆ – samostalni vijećnik  

 

 Zahvaljujem i pozdravljam sve prisutne. Ja danas podnosim tri vijećničke inicijative.  

 Prva inicijativa je inicijativa za pokušaj rješavanja listi čekanja na ultrazvučne preglede 

abdomena i urotrakta, ultrazvuka dojki i ultrazvuka štitne žlijezde u Domu zdravlja. Znam da 

se započelo sa rješavanjem problema vezano za Radiologiju što je za svaku pohvalu, pa evo i 

skromni doprinos prijedlog ljekara i samog Doma zdravlja vezano za rješavanje ovih listi. 

 Dakle, poznata je činjenica da osiguranici dugo čekaju na termin za dijagnostičke 

ultrazvučne pretrage abdomena, štitne žlijezde i dojki. Razlog za to je što educirani ljekari za 

ultrazvuk rade u smjenama, imaju naručene pacijente koji pored naručenih prema protokolu 

imaju i osiguranike koji imaju potrebu za hitnim prijemom. Ljekari nemaju mogućnost 

odgovoriti na sve zadatke, jer se dešava da opterećenost ljekara bude veća ukoliko neko od 

ljekara ode na bolovanje i pri tome jedan ljekar mora pregledati pacijente od tog ljekara koji su 

naručeni, kao i svoje pacijente iz tima.  

 Dakle, educirani ljekari za dijagnostičke ultrazvučne pretrage abdomena, štitne žlijezde 

i dojki koji su uglavnom platili edukaciju svojim novčanim sredstvima rade preglede prema 

protokolu koji je trenutno takav kakav jeste, čeka se po godinu dana na pregled. 

 Predlažem da se educiranim ljekarima za dijagnostičke ultrazvučne pretrage abdomena, 

štitne žlijezde i dojki omogući da ove preglede mogu raditi izvan radnog vremena u okviru 

Doma zdravlja, a da im se za to da određena stimulacija na platu koji bi odredio načelnik/šef, 

čiji su ljekari u službi.  

 Lista čekanja bi se mogla organizovati i subotom ili drugim danima, kako odgovara 

ljekarima i na taj način sigurno više ne bi bilo liste čekanja, onda bi se pretrage radile u 

kontinuitetu.  

 Druga inicijativa izgradnja puta u Mandićima. Dakle, da nam se što prije dostave 

najnovije i potpune informacije o izgradnji puta u Mandićima, za koji su izdvojena sredstva i 

na čiju izgradnju građani čekaju punih deset godina. Imam dozvolu da vas informišem da će u 

toku dana biti dostavljena peticija građana koji su iz dana u dan sve više nezadovoljni 

reakcijama na situaciju, znači za početak je samo prikupljeno 600 potpisa i normalno da sam i 

ja kao građanin ove mjesne zajednice istu potpisala. Tražim, dakle, da se ulože svi mogući 

napori i da se konačno riješi ovaj problem i da znamo tačno da dobijemo napismeno u čemu je 

problem.  

 I treća i više urgencija na postavljenu inicijativu u oktobru 2022. godine. Dakle, za 

postavljanje usporivača brzine ili vibrirajućih traka na kružnom toku Skver, ali samo iz onog 

pravca Muzička škola – Dom zdravlja, jer je zaista ljudima koji izlaze iz ulice Kojšino i 6. 
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bosanske teško, a naročito građanima koji izlaze iz Kojšina, jer se od Behrambegovog portala 

nije apsolutno pregledno. Eto. Zahvaljujem. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 Hvala. Vijećnica Ana Pejić (ANA PEJIĆ – Prilažem) i Anel Ibeljić. Sve prilažete? Anela 

i nema. Trenutno i on prilaže. Dobro. Vijećnik Senad Mehmedinović. Izvolite. Neka se pripremi 

vijećnik Tanasilović.  

 

SENAD MEHMEDINOVIĆ 

 

 Imam tri inicijative. Dvije se ponavljaju.  

 Prva inicijativa je inicijativa za izgradnju senzornog igrališta za djecu. Igrališta su 

mjesta koja omogućavaju djeci da imaju smisleno iskustvo igranja i učenja sa svojim 

vršnjacima. Senzorna igrališta pored toga što su mjesto igranja i učenja, ona su i pristupačna za 

djecu sa različitim vrstama invalidnosti, te su naročito značajna za djecu uzrasta do sedam 

godina. Senzorna igrališta mogu da se sastoje iz senzornih tabli, senzorne staze, visećih ležaljki 

i stolice, labirinta, senzornog vrta i tako dalje, a što djeci tipičnog razvoja i djeci sa invaliditetom 

pomaže u stvaranju i razvijanju slike o sebi, usvajanju, razvijanju, modificiranju i održavanju 

novih vještina, učenje i istraživanje prostora. Treba napomenuti da izgradnja senzornog igrališta 

koje bi bilo jedinstveno u Tuzli, ne podrazumijeva nabavku jedne ili dvije sprave, već ciljanu 

opremu koja pozitivno utiče na taktilni, vestibularni, vizuelni, olfaktorni, gustativni sistem, kao 

i propriocepciju. Izgradnjom senzornog isgrališta pomaže se i podstiče senzomotorni razvoj 

djece, odnosno djeci se putem podsticajnog okruženja i dizajna osiguravaju okupacijski, 

motorički, procesni i socijalno – interakcijski izazovi koji su primjereni njihovom razvoju.  

 Druga inicijativa je Uredu gradonačelnika. Obzirom da je sad novi gradonačelnik 

inicijativa je za organizaciju sastanka gradonačelnika Tuzle, kao domaćina i gradonačelnika 

Živinica i Lukavca, na kojem će se aktualizirati pitanje čišćenja i uređenja jezera Modrac. Neću 

obrazlagati ovo, zato što sam to prošli put obrazložio, a riječ je o inicijativi koju sam podnio 

prije samo osam mjeseci.  

 I treća inicijativa je Službi za komunalne poslove, izgradnju i poslove mjesnih 

zajednica: Inicijativa za postavljanje znaka „Cerik“ na skretanju za naselje Cerik. Takođe, prije 

nekoliko mjeseci sam uputio ovu tešku inicijativu prema preduzeću Saobraćaj i komunikacije 

d.o.o. i obzirom da nakon 4 ili 5 mjeseci nije došlo do realizacije iste, opet je podnosim, ali 

Službi za komunalne poslove, dakle, naselje Cerik nalazi se na pravcu od Husina prema 

Kiseljaku, s jedne strane, te na pravcu Husino – Ljubače, sa druge strane. Na Cerik mogu 

definitivno samo doći oni koji poznaju gdje se nalazi, dok se drugi mogu teško snaći, jer ne 

postoji tabla koja upućuje gdje se skreće. Stoga podnosim inicijativu da se s obje strane Husino 

– Kiseljak i Husino – Ljubače na skretanju za Cerik postave table sa nazivom naseljenog mjesta.  

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 Dobro. Hvala. Vijećnik Tanasilović. Neka se pripremi vijećnik Hirkić.  

 

MIODRAG TANASILOVIĆ – vijećnik Socijaldemokratske partije 

 

 Zahvaljujem predsjedavajuća. Evo srdačan pozdrav svima. Ja neću oduzimat puno 

vremena čitajući svoju inicijativu, tako da istu prilažem. Hvala.  
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NATAŠA PERIĆ 

 

 Hvala. Vijećnik Hirkić. Izvolite. Neka se pripremi vijećnik Damir Muratović.  

 

HASIB HIRKIĆ  

 

 S obzirom da sam predao već prije inicijative, a zadnji dolazim na red, tako da se, onaj, 

i Sabihina i moja inicijativa u 90% slučajeva, znači, usaglašena, ali ima i obrazloženje, kako 

riješiti problem ovih ultrazvučnih pregleda, pa nadam se da će to Dom zdravlja, u stvari 

direktor, onaj i prihvatiti.  

 Ovdje sam isto podnio  jednu inicijativu vezano za kadar već koji dolaze za godinu dvije 

u penziju, tako da i tu sam pokušo da obrazložim da i oni malo više povedu računa o nekim 

novim, mlađim kadrovima, da im daju upute i da im prenesu znanje, kako bi oni na vrijeme išli 

u penziju, a da bi se oslobađala mjesta novim kadrovima za njihov nov put u nekom njihovom 

novom životu da omladina ne ide odavdje i evo to su neka rješenja. Obrazloženje postoji. 

Doktora nam znamo svi trebaju. To u suštini se na doktore baš puno i ne odnosi, ali svi drugi 

bi trebali malo da, onaj, povedu računa o ovome. Hvala.  

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 Hvala vama. Vijećnik Damir Muratović nije tu, pa vjerovatno prilaže. Vijećnik Alen 

Ovčina. Izvolite.  

 

ALEN OVČINA - vijećnik Socijaldemokratske partije 

 

 Hvala predsjedavajuća. I ja ću, ovaj, neću puno u stvari oduzimati vremena. Samo ću 

pročitati koje su to inicijative. Imam dvije inicijative. Obje su upućene Službi za komunalne 

poslove i Gradu Tuzla.   

 Prva inicijativa je postavljanje zaštitne ograde uz rijeku Jalu duž cijele staze za šetanje 

i vožnju bicikala. Obrazloženje neću čitati. 

 I druga inicijativa: Izrada murala u čast legendarnog trenera Miroslava Ćire Blaževića. 

U prilogu obrazloženja je i fotografija murala, ovaj, za prikaz, a u saradnji sa Tuzlanskim 

artistima može se izraditi još i realnija slika. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 U redu. Vijećnica Selma Ćatibušić. Izvolite.  

 

SELMA ĆATIBUŠIĆ 

 

 Ja također imam tri inicijative.  

 Prva inicijativa odnosi se na rješavanje problema (NATAŠA PERIĆ – Molim vas malo 

tišine). Prva inicijativa odnosi se na rješavanje problema javnog wc-a na Sonom Trgu. Kao što 

znamo, omladina se tu najviše tokom ljeta okuplja. Bilo je već govora o tome da će se krenuti 

u realizaciju ove inicijative, odnosno rješavanje ovog problema, jer znamo kako to bude u 

ljetnom periodu, pa molim eto službu i uopšte Gradsko vijeće da razmotrimo tu inicijativu i 

nađemo najbolje rješenje, a svakako cijelo obrazloženje je u inicijativi.  

 Druga inicijativa odnosi se na uređenje parkinga ispred Pravnog fakulteta Univerziteta 

u Tuzli, u Univerzitetskoj ulici. Isto tako, u prilogu su i fotografije. To je apsolutno neuređen 

prostor. Nastavno osoblje je izrazilo također želju da se konačno sredi parking ispred Pravnog 
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fakulteta, kao i čini mi se da tu dođe i Mašinski fakultet ili Prirodno – Matematički fakultet, 

tako da, eto da se razmotri ta inicijativa od strane Javnog preduzeća Saobraćaj i komunikacije 

i da vidimo kada može doći do realizacije iste.  

 I treća inicijativa odnosi se na krečenje i uređenje kompletne vanjske fasade na 

Univerzitetskoj biblioteci „Derviš Sušić“ Tuzla i stavljanje „book box-ova“ u cijelom gradu, na 

više mjesta. Već sam imala ovu inicijativu. Kada je u pitanju ovaj book box, mnogi evropski 

gradovi imaju to i služe ti boksovi, odnosno kutije služe za razmjenu knjiga gdje bi se to moglo 

postavit na Panonskim jezerima, u gradskom parku ili slično. Da ljubitelji knjiga mogu da 

razmijene knjige, odnosno da ostave knjigu koju žele, a drugu knjigu neku da uzmu. Vrlo često 

mi je bilo govora da to kod nas jednostavno ne treba, da to kod nas se neće cijenit, da će to kod 

nas propast. Al mi treba da idemo naprijed, da razvijamo i tu kulturu čitanja i da se ne vodimo 

time, eto mi smo svi kolektivno nekulturni, nego da, je li, sankcionišemo one koji prave 

probleme, a isto tako da pokažemo da smo mi sasvim normalan narod koji voli kulturu i cijeni 

umjetnost. 

 Kada je u pitanju krečenje i uređenje fasade na Univerzitetskoj biblioteci koja je svakako 

jedan od sigurno značajnijih kulturnih objekata u našem gradu, cijela fasada je puna nekih 

grafita i nikako ne izgleda pregledno i onako kako bi trebala izgledati Univerzitetska biblioteka, 

a isto tako za ovu inicijativu smatram da se treba nakon uređenja fasade pojačati nadzor i 

konačno da se sankcionišu, slobodno mogu reći delikventi koji uništavaju tako neke značajne 

objekte. Eto toliko. Hvala.  

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 Hvala Selma. Ima li još neko? Vijećnik Berbić. Izvolite.  

 

OMER BERBIĆ 

 

 E hvala ljepo. Pa evo moja prva inicijativa je nadležnoj službi da izvjesti Fudbalski klub 

Sloboda da bi trebao podnijeti izvještaj Gradskom vijeću, uzimajući u obzir da je Gradsko 

vijeće najveći pojedinačni donator daleko Fudbalskom klubu Sloboda, a rezultati nisu na 

zadovoljavajućem nivou. Mislim da bi bilo korektno da rukovodstvo FK Sloboda dođe ovdje i 

pred nama kao predstavnicima građana obrazloži svoje ideje, svoje poteze i način vođenja 

kluba, koji evo srlja u propast.  

 Moja druga inicijativa je da kolegij Gradskog vijeća ispoštuje statut i donese odluku o 

direktnim izborima u savjete mjesnih zajednica. Ovo sam i prošli puta stavio na, ne prošli puta, 

prije par sjednica na sjednicu Gradskog vijeća kao odluku, ali se odbilo. Mislim da je sramota 

što sami ne poštujemo statut koji smo donijeli i da ovo pokazuje da smo tromi i neefikasni u 

ovim jako bitnim odlukama, a to ne bi trebalo da bude tako.  

 I treće jeste da se napravi jedna vrsta javno privatnog partnerstva i da se izgrade parkinzi, 

odnosno parkinzi na sprat u mjesnim zajednicama koji imaju probleme sa parkingom. Znači, 

govorim o mjesnim zajednicama tipa Slatina, Bulevar, Stupine i tako dalje, gdje mi faktički 

imamo problema sa parking mjestima, a ništa se ne radi po tom pitanju. Javno privatno 

partnerstvo bi značilo da Grad Tuzla na neki način donese odluku u kojoj se omogućavaju 

ovakve vrste priča, a da privatnici, ovaj, svojim kapitalom izgrade te parkinge na sprat, kako bi 

riješili problem na obostrano zadovoljstvo. Hvala ljepo.  
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NATAŠA PERIĆ 

 

 Hvala Omere. Ima li još neko? Ako ne, ja isto prilažem jednu inicijativu. Zamoliću sve 

vas koji niste danas dostavili, da do sutra dostavite lično ili na mail Gradskog vijeća Tuzla i 

pitanja i inicijative. Znači, do sutra.  

 A sad ću zamoliti vijećnike koji nisu u sali da uđu u salu i da učestvuju u radu Vijeća. 

Da budemo malo ozbiljni. Nije stvar kvoruma već ozbiljnosti.  

 

 Druga tačka:  

 

RAZMATRANJE I USVAJANJE ODLUKE O PRISTUPANJU DRUGOJ 

IZMJENI DIJELA REGULACIONOG PLANA PROSTORNE CJELINE “SOLANA 

SJEVER“ U TUZLI 

 

Predlagač je: gradonačelnik. 

Obrađivač: Služba za prostorno uređenje i zaštitu okoline i Upravna organizacija Zavod 

za urbanizam. 

Materijal su razmatrali: Komisija za statutarna pitanja i propise, Komisija za prostorno 

uređenje i zaštitu okoline i klubovi vijećnika. 

Ima li potrebe za uvodnim izlaganjem? 

Ima li potrebe da se pročitaju izvještaji komisija? 

Otvaram raspravu klubova vijećnika.  

Zatvaram raspravu klubova vijećnika. 

Otvaram raspravu vijećnika. Vijećnik Berbić. 

 

OMER BERBIĆ 

 

 Evo nisam ja mislio da idemo na uvodno izlaganje, a samo me ovdje zanima koliko je 

ovo daleko od deponije, mislim da tamo ima ona divlja deponija, da ima deponija ova prava? 

Koliko je daleko od deponije i da li je onda ovaj i...(NATAŠA PERIĆ – Dobro. Nema problema. 

Odgovoriće. Odgovoriće obrađivač). Dobro ništa, vrlo kratko. Nisam želio uvodno izlaganje, 

nego da vidim ovaj dio. (NATAŠA PERIĆ – Dobro. U redu je. Ima pravo). I to je otprilike to. 

Nemam ja tu ništa. (NATAŠA PERIĆ – Dobro). Ništa više. 

 

NATAŠA PERIĆ  

 

 U redu. Hvala. Dal još neko ispred vijećnika se javlja? Ako ne, zaključujem raspravu 

vijećnika. Molim ispred službe da neko odgovori na pitanje vijećnika Berbića. Za govornicu. 

Za govornicu. Ispred Zavoda za urbanizam Mehmed Zaimović. Izvolite.  

 

MEHMED ZAIMOVIĆ – viši stučni saradnik za poslove urbanizma u 

              Zavodu za urbanizam Tuzla 

 

 Dobar dan svima. Ja sam Mehmed Zaimović iz Zavoda za urbanizam. Da dam odgovor. 

Ovo se radi tamo gdje je „Elir“. Ako poznajete taj dio grada, tako da ja ne vidim neku veliku 

vezu sa deponijom. (NATAŠA PERIĆ – Dobro). To je više kilometara od deponije. (NATAŠA 

PERIĆ – Dobro). Je li to dovoljno? 
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NATAŠA PERIĆ  

 

Hvala vam. Jest, jest. Dovoljno je. Možete na mjesto. Ništa. Stavljam na izjašnjavanje 

ODLUKU O PRISTUPANJU DRUGOJ IZMJENI DIJELA REGULACIONOG PLANA 

PROSTORNE CJELINE “SOLANA SJEVER“ i molim vijećnike da se izjasne. 

Glasanje je okončano. Konstatujem da je ODLUKA O PRISTUPANJU DRUGOJ 

IZMJENI DIJELA REGULACIONOG PLANA PROSTORNE CJELINE “SOLANA 

SJEVER“ U TUZLI, usvojena sa  

22 glasa za, niko nije bio protiv i nije bilo suzdržanih.  

 

Prelazimo na treću tačku Dnevnog reda:  

 

RAZMATRANJE I USVAJANJE ODLUKE O IZMJENAMA ODLUKE O 

PROVOĐENJU REGULACIONOG PLANA POSLOVNE ZONE KREKA SJEVER U 

TUZLI 

 

Predlagač je: gradonačelnik. 

Obrađivač: Služba za prostorno uređenje i zaštitu okoline i Upravna organizacija Zavod 

za urbanizam. 

Materijal su razmatrali: Komisija za statutarna pitanja i propise, Komisija za ekonomske 

odnose, Komisija za poduzetništvo, Komisija za prostorno uređenje i zaštitu okoline i klubovi 

vijećnika. 

Ima li potrebe za uvodnim? Ima. Molim ispred Zavoda za urbanizam ili službe da neko 

da uvodno izlaganje.  

 

ALMA HALILOVIĆ - pomoćnik gradonačelnika za Službu za ekonomski 

                                        razvoj, poduzetništvo i poljoprivredu 

 

 Dobar dan. Pozdravljam sve prisutne ispred Zavoda za urbanizam, s obzirom da je 

direktorica morala na sastanak u Sarajevo, dogovoreno je da Služba za ekonomski razvoj, 

poduzetništvo i poljoprivredu da obrazloženje, obzirom da smo mi dali inicijativu za izmjenu 

ove odluke.  

 Radi se o izmjeni Odluke o provođenju Regulacionog plana Poslovne zone Kreka Sjever 

u dva, u dva segmenta. Jedan se odnosi na dio gdje smo imali da se samo dvije susjedne parcele 

mogu spajati u smislu, znači, stvaranja jedne parcele, izdavanjem investitorima. U tom dijelu 

mijenjamo odluku na način da se sada briše ta odrednica samo dvije, a da se znači odobrava da 

se mogu spajati susjedne parcele. Incijativa za ovu izmjenu naravno potiče od investitora zato 

što se pojavljuju investitori koji imaju zahtjeve za većim parcelama, ovaj, na kojima bi gradili 

poslovni prostor.  

 I drugi segment izmjene se odnosi na određene, da kažem, imali smo određene 

restrikcije u smislu da su se ugostiteljski objekti mogli graditi samo u sastavu postojećih 

poslovno privrednih objekata, odnosno isto tako da su se skladišta mogla, znači, uvrstiti samo 

kao minimalna skladišta materijala i roba koji su formirani samo u dijelu objekata i ti segmenti 

se isto iz restrikcija brišu, tako da se znači, u stvari, na neki način daju povoljniji uslovi i 

kriteriji, koji idu naravno u prilog investitorima i poslovnim subjektima, koji su evo izrazili 

takve zahtjeve. (NATAŠA PERIĆ – U redu). (MENSUR ALIĆ – Proširuje se djelatnost). 

Molim? (MENSUR ALIĆ – Proširuje se djelatnost). Jeste. 
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NATAŠA PERIĆ  

 

 U redu. Hvala Alma.  

Da li ima potrebe da se pročitaju izvještaji komisija? 

Otvaram raspravu klubova vijećnika. Vijećnik Anel Ibeljić ispred Kluba SDP-a. 

Izvolite. 

 

ANEL IBELJIĆ – vijećnik Socijaldemokratske partije 

 

 Hvala predsjedavajuća. Sve vas srdačno pozdravljam. Evo ja ću samo kratko. Prije 

svega želim da se zahvalim obrađivaču koji je predložio izmjene i dopune ove odluke. Vidimo 

da je Grad Tuzla i dalje nastavlja sa aktivnostima radi stvaranja boljih uslova za razvoj privrede 

i privlačenja investicija u ovu poslovnu zonu, kao što to proizilazi iz ove odluke, ovaj, po 

zahtjevima, odnosno, ponukani zahtjevima investitora. Sada imamo mogućnost da spajamo više 

parcela u jednu parcelu. Takođe proširili smo i obim djelatnosti koji se mogu obavljati u ovoj 

poslovnoj zoni, tako da će Klub SDP-a svakako podržati ovu odluku. Hvala.  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

 Hvala vama. Da li se još neko javlja? 

 Zaključujem raspravu klubova vijećnika.  

 Otvaram raspravu vijećnika. 

 Zaključujem raspravu vijećnika.  

Stavljam na izjašnjavanje ODLUKU O IZMJENAMA ODLUKE O PROVOĐENJU 

REGULACIONOG PLANA POSLOVNE ZONE KREKA SJEVER U TUZLI i molim 

vijećnike da se izjasne.  

Glasanje je okončano.  

Konstatujem da je ODLUKA O IZMJENAMA ODLUKE O PROVOĐENJU 

REGULACIONOG PLANA POSLOVNE ZONE KREKA SJEVER U TUZLI, usvojena sa 

22 glasa za, niko nije bio protiv i nije bilo suzdržanih.  

 

Prelazimo na četvrtu tačku Dnevnog reda: 

 

RAZMATRANJE I USVAJANJE ODLUKE O OSNIVANJU ZDRAVSTVENOG 

SAVJETA GRADA TUZLE 

 

Predlagač je: gradonačelnik. 

Obrađivač: Stručna služba za poslove gradonačelnika i Stručna služba Gradskog vijeća. 

Materijal su razmatrali: Komisija za statutarna pitanja i propise i klubovi vijećnika. 

Ima li potrebe za uvodnim izlaganjem? (ZIJAH RIFATBEGOVIĆ – Ima). Ima? Dobro. 

Izvolite. Šefica Stručne službe Gradskog vijeća Mediha Nuhbegović. Izvolite. 

 

MEDIHA NUHBEGOVIĆ – Rukovodilac Stručne službe Gradskog vijeća 

 

 Dobar dan poštovane vijećnice i vijećnici, sve vas srdačno pozdravljam u ime Stručne 

službe Gradskog vijeća Tuzla (NATAŠA PERIĆ – Molim vas, tišina). Odluka koja je danas na 

Dnevnom redu, ona je rezultat potrebe da se implementirana Zakon o pravima, obavezama i 

odgovornostima pacijenata, kao i da se implementiraju odredbe Statuta Grada Tuzle.  

 Ja bi vas podsjetila da je članom 65. Zakona o pravima, obavezama i odgovornosti 

pacijenata predviđeno da se na nivou lokalne samouprave osniva zdravstveni savjet koji broji 
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najmanje osam članova iz reda zdravstvenih i ne zdravstvenih struka, a da se bliže određenje 

broja i sastava članova zdravstvenog savjeta, njihov mandat, način izbora, kao i način 

finansiranja, određuje Statutom Opštine.  

 Kada smo donijeli Statut Grada Tuzle, ovaj, tada smo u članu 39. propisali da se s ciljem 

efikasnog ostvarivanja ciljeva javnog interesa u oblasti društvene brige o zdravlju na nivou 

grada Tuzle osnivaju zdravstveni savjeti, a da se njihov broj članova, sastav, mandat i način 

izbora, kao i način finansiranja i rada i druga pitanja, regulišu propisom Gradskog vijeća.  

 Takođe bi rekla da je i ovaj u većini opština ovo pitanje regulisano, ovaj, ne Statutom, 

nego propisom Gradskog vijeća. Inače odluka koju vi danas imate, ovaj, pred sobom, ona se u 

cjelosti zasniva na odredbama Zakona o pravima, obavezama i odgovornostima pacijenata, 

kako, ovaj, kada su u pitanju poslovi iz djelokruga rada zdravstvenog savjeta, da ne čitam, svi 

ste dobili u materijalu, tako kada je u pitanju njegov sastav.  

 Malo prije sam rekla da je zakonom propisano da je najmanje osam članova u 

zdravstvenom savjetu. Mi smo predvidjeli devet, iz razloga da je neparan ovaj broj ljudi, kako 

bi, ovaj, mogli, jel, da donose odluke i predvidjeli smo da je njihov mandat četiri godine s 

mogućnošću reizbora, a kako Zakon o pravima, obavezama i odgovornostima pacijenata 

propisuje, da, ovaj, gradonačelnik provodi konkursnu proceduru kod imenovanja, ovaj, 

kandidata za članove zdravstvenog savjeta.  

Takođe i mi smo predvidjeli konkursnu proceduru, s tim što smo stavili u obavezi 

Komisiji za izbor članova zdravstvenog savjeta, da je dužna informaciju o rezultatima 

sprovedenog konkursa za članove zdravstvenog savjeta, sa svom potrebnom dokumentacijom, 

dostaviti Gradskom vijeću, koji će nakon što razmotri dostaviti gradonačelniku, koji će izvršiti 

imenovanje, da napomenem opet, prema Zakonu o pravima, obavezama i odgovornostima 

pacijenata, ovaj, gradonačelnik (NATAŠA PERIĆ – Tišina, molim vas) imenuje zdravstveni 

savjet.  

Takođe smo predvidjeli da administrativno – tehničke poslove za potrebe zdravstvenog 

savjeta obavlja Služba za upravu, nadležna za praćenje rada, ovaj, javnih zdravstvenih ustanova, 

čiji je osnivač Grad Tuzla.  

I, ovaj, da predvidjeli smo naknadu za rad članova zdravstvenog savjeta, dakle, po 

zakonu kako se on finansira iz budžeta i da njima pripada naknada u stalnom mjesečnom bruto 

iznosu u visini naknade članovima radnih tijela, odnosno komisija, ovaj, Gradskog vijeća.  

Ostajem otvorena za pitanja. Hvala lijepa.  

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 Hvala vam Mediha. Da li ima potrebe da se pročitaju izvještaji komisija? 

 Otvaram raspravu klubova vijećnika. 

 Zatvaram raspravu klubova vijećnika. 

 Otvaram raspravu vijećnika. Vijećnik Berbić, pa neka se pripremi vijećnik Rifatbegović. 

Izvolite.  

 

OMER BERBIĆ 

 

 E hvala ljepo. Prvo drago mi je vidjet da ova nova Gradska uprava cijeni razmišljanja 

iz nevladinog sektora i da je to jedan bio proces i pritisak nevladinog sektora i da je evo došlo 

do odluke osnivanja zdravstvenog savjeta grada Tuzle i pozdravljam jednu ovakvu odluku. 

Pozdravljam zato što znamo na šta je ličila, na šta je ličio Dom zdravlja, na kraj krajeva, evo 

cijelo vrijeme dok smo mi ovdje i najveći broj pitanja i sugestija je od ljudi upravo bilo za Dom 

zdravlja, a najbezobrazniji odgovori su bili od strane bivšeg direktora Doma zdravlja. I zato mi 

je drago da će biti neki zdravstveni savjet koji donekle uređuje neke od ovih oblasti.  
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 Ovdje me zanima samo koliko će nas on koštati? Jer ovdje se kaže članom 9. definiše 

se naknada za rad članova zdravstvenog savjeta grada Tuzle, devet ljudi, član 9. ne znam tačno 

koji, al pretpostavljam da nije ispod jedno 250 maraka, ovaj, nije to malo novca. Nije malo 

novca u pitanju i tu ide znači preko dvadeset hiljada sigurno, ovaj, na godišnjem nivou. Al, evo, 

to me, to me zanima i zanima me, mislim, (NATAŠA PERIĆ – Molim vas, malo tišine) ajde da 

možda probamo na neki način da malo izdefinišemo ove komisije i savjete i sve ostalo, da ne 

gomilo džaba stvari koje nam u neku ruku možda i nisu potrebne, jer mi svi ovdje znamo da 

ima komisija koje nam nisu potrebne, da ima, evo ovaj savjet jeste potreban, al vjerovatno dosta 

stvari se može, može, ovaj, skinuti u smislu da to ne bude više jedna vrsta političkog pljena da 

se ubacuju ljudi, nego da to postane zaista jedna funkcionalna cjelina. Tako da bi evo 

zaključkom, ovaj, obavezao i to je moj prijedlog zaključka gradonačlenika i Gradsko vijeće da 

u budućem periodu razmisle o smanjenju broja komisija i smanjenju broja savjeta, ukoliko se 

prave novi savjeti i nove komisije koje iziskuju veća finansijska sredstva. Eto toliko. Hvala 

ljepo.  

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 Hvala Omere. Vijećnik Rifatbegović. Izvolite.  

 

ZIJAH RIFATBEGOVIĆ – vijećnik Stranke demokratske akcije  

 

 Pa najprije želim reći da, da sam ja o ovom govorio ko se želi sjetiti ili možda ko se 

sjeća, jel, kad je pandemija bila, kad su nam ljudi umirali, ovaj i kad smo govorili o tome, 

međutim, to je naišlo na tako jednu, da kažem, rigorozno, rigorozno odbijanje od strane većine, 

a mogli smo mnogo stvari riješit da smo tad pristupili osnivanju zdravstvenog savjeta, što sam 

ja i predlagao, koji je trebao da bude sastavljen od medicinskih profesionalaca. 

Medicinski profesionalizam je jedan poseban entitet i podrazumijeva niz nekih kriterija 

o kojima ja ne bi sad, ovaj, elaborirao.  

Što se tiče ovog savjeta, mislim da, pravnici opet bolje znaju, ja se ispričavam, ako, ako 

ću gdje pogriješit, al poznajem ovu, ovaj, problematiku. Ja ne znam kakav je statut Doma 

zdravlja, al znam kakav je statut Kliničkog centra. Ne vjerujem da, da tu postoje neke značajnije 

razlike.  

Ovo sve što je navedeno ovdje, ovaj, u članu 2. predloženog, predloženog, je li 

zdravstvenog savjeta, to je sve u obavezi i ingerenciji upravnog odbora, obavezi i ingerenciji 

nadzornog odbora ukoliko ga ima i obavezi i ingerenciji direktora. Mene sad zanima, ako ćemo 

predlagat, pratit, ne znam, davat preporuke i sve ovo ostalo, šta će radit upravni odbor? Koje su 

ingerencije upravnog odbora? 

Druga stvar. Zdravstveni savjet u svom nazivu je savjet, al ovdje u članu 2. ne stoji da 

bi to trebalo bit da li savjetodavno ili stručno tijelo pri Domu zdravlja. To su dva različita pojma 

i dva različita entiteta. Šta je savjetodavno tijelo, odnosno šta je savjet direktora ili upravnog 

odbora (NATAŠA PERIĆ – Možete se samo izvinite prema mikrofonu), i šta je stručno, 

stručno, ja,  i šta je stručno, gledam vamo prema pravnicima, oni to bolje razumiju (NATAŠA 

PERIĆ – Evo ovdje je pravnica) od mene. (NATAŠA PERIĆ – Ovdje je obrađivač. Mediha). 

Druga. Druga, odnosno treća stvar. Baviće se pravima, obavezama i odgovornošću 

pacijenata Zakonom o zdravstvenoj zaštiti član 65. To opet podrazumijeva da svaka ustanova 

treba imat svoje pravilnik koji jasno definira koja su prava i obaveze pacijenata, šta je javna 

tajna, šta je službena tajna. To nisu isti pojmovi. Bojim se da ovaj savjet za zdravstvo ovako 

kako je koncipiran svojom djelatnošću ulazi u djelokrug poslova koje potpisuje lice ovlašteno, 

odnosno lica sa ovlaštenjima sa posebnim obavezama. Kad se govori o javnim ustanovama, 

mislim na direktora i mislim na upravni odbor. Ovo su ingerencije upravnog odbora i direktora. 
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Nadzorni odbor ukoliko ga ima Dom zdravlja, on prati poslovanje i rukovođenje radom 

ustanove. Ne znam da li ga ima Dom zdravlja, jer to je, ovaj, drugi tip sekundarni tip razine, 

ovaj, zdravstvene zaštite. Tako da, pozdravljam ovu inicijativu. Mislim da ulazi u ingerenecije 

direktora i upravnog odbora. Mislim da ulazi u pravilnik o stručnim tijelima ustanove i stručnim 

tijelima organizacionih jedinica i kao takav može imat, može imati dupliranje u donošenju 

odluka i može izazvat konfuziju. 

Na kraju, mislim da ovaj zdravstveni savjet treba da djeluje samo u vanrednim 

situacijama, da ne treba ulazit u ingerencije upravnog odbora i direktora, da treba da djeluje u 

vanrednim situacijama. Nismo ga donijeli kad su nam ljudi umirali, kad je pandemija bila. 

Lijepo je što se sad o tome govori, ali mislim da je ovo potpuni višak i da on kao ovakav nema 

apsolutno uporište u Zakonu o zdravstvenooj zaštiti, obzirom da sva ova tijela i sve njegove 

poslove koje bi on radio već postoje unešeni u statut ustanove i u djelokrug rada upravnog 

odbora, nadzornog odbora i direktora. Hvala vam lijepa. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 U redu. Hvala. Ima li još neko ispred vijećnika? Vijećnik Aleksandar Vujadinović. 

Izvolite. 

 

ALEKSANDAR VUJADINOVIĆ – vijećnik Socijaldemokrata BiH  

 

 Pa evo i ja isto pozdravljam ovu inicijativu. Slažem se sa, ovaj, kolegom 

Rifatbegovićem. Dobra je stvar njegovo osnivanje. Kao i svako osnivanje i svaki početak biće 

nekih nedoumica. To bi trebalo znači precizirati i smanjiti mogućnost nekakvih, jel, 

potencijalnih neželjenih efekata, greški i tako dalje na najmanju moguću mjeru.  

 Međutim, htio bih podsjetit na jednu bitnu činjenicu, a to je, znači, neko je govorio spoj 

teorije i prakse. Zašto je to bitno? Ukoliko se ne obezbijede neka sredstva koja će omogućiti 

nabavku onoga što je neophodno za normalno funkcionisanje, onda taj zdravstveni savjet i da 

donese bilo kakve odluke, taj neko ko treba da posluša njihovu, ovaj, sugestiju, odnosno, savjet 

i njihovo mišljenje i ukoliko treba da nabavi neku aparaturu kojom treba znači da podigne nivo 

zdravstvene zaštite na veći stepen, neće moći da to realizuje, tako da ne ostane to samo oni 

predlažu, što je i logično, prihvati se prijedlog, ali njegova realizacija nije izvodljiva, iz razloga 

što nedostaju nekakva finansijska sredstva. 

 Trebalo bi i to imati u vidu prilikom donošenja nekog eventualnog programa sutra tog 

savjeta i da bude u koheziji, znači, s onim koji obezbjeđuju sredstva za njegovo funkcionisanje, 

odnosno za funkcionisanje primarne zdravstvene zaštite. Hvala. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 U redu. Da li je se još neko javlja? Vijećnik Anel Ibeljić, pa vijećnik Ćerim Rastoder. 

 

ANEL IBELJIĆ 

 

 Hvala predsjedavajuća. Ma ja ću samo kratko da probam, možda oklonit neke 

nedoumice u vezi ovih stvari, o kojima je govorio kolega Zijo, ovaj, iz ove odluke o osnivanju 

zdravstvenog savjeta, mislim, evo po meni jasno proizilazi da je zdravstveni savjet savjet, 

odnosno tijelo koje je nadležno da daje određene savjete, a ne da donosi neke odluke. Kao što 

to proizilazi iz člana 2. poslovi iz djelokruga rada zdravstvenog savjeta. Jasno se vidi da taj 

savjet obavlja poslove koji se tiču, evo, predlaganja, praćenja primjene propisa, organizovanje 

kurseva, davanja preporuka i ostale stvari samo savjetodavnog karaktera. Tako da zdravstveni 
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savjet ne može ni na koji način ući u ingerencije i nadležnosti dal upravnog, dal nadzornog 

odbora, dal direktora Doma zdravlja ili bilo koje zdravstvene ustanove. Mislim, po meni te 

stvari, meni kao pravniku te stvari nisu upitne i mislim da, da ovlasti ovog zdravstvenog savjeta 

ni na koji način ne zadiru u ovlasti, ovaj, Doma zdravlja, nadležnosti organa Doma zdravlja.  

 Obaveza Grada, odnosno Gradskog vijeća, prije svega jeste da formira ovaj savjet, što 

je u uvodnom izlaganju tačno i rečeno i tako je i evo propisano Zakonom o pravima, obavezama 

i odgovornostima pacijenata, a takođe je propisano i statutom Grada Tuzle, te mišljenja sam da 

ovaj zdravstveni savjet danas trebamo osnovati, podržati ovu odluku o osnivanju i svakako ovo 

je još jedan korak naprijed kada je riječ o gradu Tuzli. Hvala. (ZIJAH RIFATBEGOVIĆ – 

Replika). 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 Replika. Može. Kolega Rifatbegović Anelu Ibeljiću. Izvolite.  

 

ZIJAH RIFATBEGOVIĆ 

 

 Anele, nije, nije to navedeno da je to savjetodavno tijelo. Ovo može, savjet može biti i 

stručno tijelo. Znači, to su dva različita pojma. Ja govorim s aspekta medicinskog 

profesionalizma, ne s prava. Vi ćete to kao pravno uredit. Savjetodavno tijelo može biti i stručno 

tijelo. Prema tome, to su, to su stvari koje treba uredit. Sve ovo što ste vi sad rekli da je u savjetu 

za zdravstvo, to sve stoji u ugovoru o radu direktora i članova nadzornog odbora, odnosno 

upravnog odbora, svih šefova organizacionih jedinica koje posjeduje Dom zdravlja. Oni upravo 

imaju ove obaveze koje ste vi naveli ovdje u, odnosno u ovom savjetu za zdravstvo.  

 Prema tome, znači, savjet za zdravstvo apsolutno obavlja sve ono što je u ugovoru o 

radu direktora, članova upravnog odbora i, odnosno šefova, kako se to u Domu zdravlja kaže, 

jel, šefova organizacionih jedinica, odnosno na Kliničkom centru je to načelnici organizacionih 

jedinica, jel. Oni upravo imaju sve ovo ingerencije i obaveze, znači, ne samo ingerencije nego 

i obaveze i da podnose unutrašnjoj kontroli nadzora redovno izvještaje o radu, programu rada i 

razvoja. Znači, to je nešto za što su ljudi već plaćeni, za što su već imenovani i zato jesu lica sa 

posebnim ovlaštenjima.  

 Prema tome, ja jesam za ovaj savjet. On je nama trebo onda kad nam je trebo. Sad fala 

bogu ne umiru ljudi od pandemije i posljedica pandemije i svakako treba ispoštovat to. Ali ovo 

treba uredit. Ovako kako je sad napisano, bojim se da ima niz stvari koje su preklapaju se sa 

onim što je ugovor o radu, što je tvoja obaveza kad preuzmeš takvu jednu, takvu jednu funkciju, 

jel.  

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 U redu. Hvala. Ja bih samo zamolila da ne bi bilo puno replika. Mi ovdje imamo šeficu 

Službe koja će na kraju, mislim, pojasnit, evo mogu je i sad zvat da neke nedoumice razjasni, 

pa da onda, da se odustane od replika. Il nek kažu. Hajd. Izvoli Anele.  

 

ANEL IBELJIĆ 

 

 Pa evo ja ću samo jednu kratku repliku. Mislim, moguće je evo nisam čitao ugovor o 

radu direktora Doma zdravlja, nit članova upravnog odbora kakve već imaju ugovore, za kakve 

zaključuju ugovore o djelu, al, ovaj, nemoguće je, znači, nelogično je da direktor ima iste 

odgovornosti i prava i obaveze, kao i član nekog savjeta. Znači, mislim da ta konstatacija da 

sve ono što radi direktor radi savjet nije tačna i ne može biti kao takva. Direktor odgovara za 
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zakonitost rada organa, odnosno ustanove koju vodi, dok s druge strane savjet je taj organ, kao 

što i sam naziv govori, savjet. Može on bit stručan, može bit nestručan, ovakav, onakav, birat 

će se putem javnog poziva. Al tu je da samo daje određene po meni preporuke i kao što sam 

naziv kaže određene svjete. Sad dal će se ti svjeti uvažiti, dal neće, to je pitanje onih koji treba 

da primjenjuju te njihove preporuke. (ZIJAH RIFATBEGOVIĆ – Evo kratka replika). 

 

ELVIR BIJEDIĆ - zamjenik predsjedavajućeg   

                                 Gradskog vijeća Tuzla 

                                 - vijećnik Socijaldemokratske partije 

 

 Hvala. Mislim da, mislim da... Ali...  

 

ZIJAH RIFATBEGOVIĆ  

 

Mislim samo da razjasnimo...Nije, nije...to je uređeno Anele općim aktima ustanove. 

Znači, direktor imenuje savjetodavna tijela po ugovoru, po statutu. Ne može to imenovat 

Gradsko vijeće. Kako će Gradsko vijeće imenovat savjetodavno tijelo, primjer govorim za bilo 

koju granu medicine? Ne može. (ELVIR BIJEDIĆ – Dobro). Znači, to radi, to rade opći akti 

ustanove. Ja govorim da se te stvari preklapaju. 

 

ELVIR BIJEDIĆ - zamjenik predsjedavajućeg   

                                 Gradskog vijeća Tuzla 

                                 - vijećnik Socijaldemokratske partije 

 

 Ako, ako, izvini Anele. Molim te. Anele. Molim vas. Molim vas. Molim vas. 

Nastavićemo diskusiju, ovaj, kolega Ćerim. Ali dajte molim vas, obrađivač da nam da 

pojašnjenje, jer mislim da previše idemo, ovaj, u dubinu. Hvala.  

 

MEDIHA NUHBEGOVIĆ – Rukovodilac Stručne službe Gradskog vijeća 

 

 Dakle, ovako ja bi vas podsjetila da u članu 3. Odluke, ovaj, definišu se ovlaštenja 

zdravstvenog savjeta i kaže se: da u obavljanju poslova iz svog djelokruga rada utvrđenim 

prethodnim članom ove Odluke, zdravstveni savjet je ovlašten upozoravati, predlagati i davati 

preporuke. Dakle, zdravstveni savjet ne može donositi nikakve odluke.  

 Takođe, kad je u pitanju ove nadležnosti iz člana 2. što su aktuelizirane, ovaj, ja bih 

vijećnike upoznala da je to prepisano iz člana 67. Zakona o pravima, odgovornostima i 

obavezama pacijenata. Dakle, u zakonu federalnom stoji ovo što je napisano u našoj odluci, pa 

bi citirala da u Federalnom zakonu, a ja ću našem uvaženom vijećniku kad, ovaj, se završi ova 

tačka Dnevnog reda, il ako hoće sad doć do njega da mu pokažem zakon šta u zakonu piše. 

 Dakle, u Zakonu piše sve što da prati primjenu propisa na području jedinice lokalne 

samouprave koje se odnosi na zaštitu i prava pacijenata, organizuje obrazovne kurseve, daje 

preporuke, prati povrede pojedinačnih prava pacijenata. Dakle, sve to u Zakonu piše i niko to, 

ovaj, nije izmislio i odluke koje su donijeli drugi gradovi i općine, takođe su koncipirane, ovaj,  

na ovaj način.  

 Osim toga, ovaj, ja bih htjela da kažem, bilo je ovdje i pitanja, ovaj, koliko novaca će to 

koštati? Pa jel, ovaj, u principu dvije hiljade mjesečno, bez, ovaj, poreza i doprinosa, ali s 

obzirom da će biti konkurs, da će, ovaj, to se na taj konkurs, odnosno javni poziv javiti neki 

ljudi sa strane, znači, ovaj, ljudi se za svoj rad, ovaj, trebaju platiti i mi smo išli da ta visina 

bude kao visina naknade članovima radnih tijela, ovaj, Gradskog vijeća. E sad, to otprilike 

toliko. To su, ovaj, bila ta pitanja i savjet je savjet. On ne može bit ništa drugo. I Zakon, znači, 
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član 66. Zakona o pravima, obavezama i odgovornostima pacijenata, obavezuje, ovaj, jedinicu 

lokalne samouprave da donese odluku o osnivanju zdravstvenog savjeta. Eto. Hvala. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 Dobro. Vijećnik Ćerim Rastoder. Neka se pripremi Lejla Osmančević.  

 

ĆERIM RASTODER – samostalni vijećnik 

 

 Uvažena predsjedavajuća, kolegice, kolege, vijećnici, uvaženi (NATAŠA PERIĆ – 

Molim vas malo tišine) gosti. Evo ja bih samo kratko. Slažem se sa nekim izlaganjima, s 

obzirom što kaže kolega Omer Berbić da nam je ovo zdravstveno pitanje, pitanje, hajde da 

kažem možda svih pitanja u gradu i da je jako interesantno i da, da se svakodnevno s njim 

bavimo i da evo pokušavamo da, da dobijemo što bolje zdravstvene usluge, poduzimamo 

određene korake i tako dalje. U tom kontekstu ja i vidim formiranje ovog savjeta i smatram da 

će njegovim formiranjem doći do poboljšanja zdravstvenog stanja.  

 A poseban kvalitet u svemu ovome vidim, ne mislim ja i siguran sam da neće tu doći do 

preplitanja nadležnosti upravnog odbora, nadzornog i tako dalje, menadžmenta. Po meni je 

ovdje jako važno i bitan ovaj sastav, jer mi ovdje prvi put, znači, pored tih zdravstvenih, onaj, 

ljudi iz zdravstvenog sektora imamo pacijente, imamo mlade, imamo penzionere, imamo 

zdravstvene ustanove područja grada Tuzle, zdravstvene radnike, organe gradske uprave i tako 

dalje. Znači, to je ta šarolikost svih tih ljudi i svih tih profila koja će dat kvalitet, siguran sam, 

znači da, da sve ove strukture i svi ovi građani koji su ovdje, odnosno ovi profili koji su 

navedeni, a koji koriste zdravstvene usluge, imat će, onaj, mogućnost sa svog nekog gledišta, 

aspekta, da nama kao Gradskom vijeću, koji donosimo odluku, daju još neke dodatne impute i 

da nam daju dodatne signale kako i na koji način popravit stanje u zdravstvu.  

 Prema tome, ja u tom vidim ovo najveću, najveću, ovaj, korist u donošenju ove odluke. 

(NATAŠA PERIĆ – U redu). Znači, svako će radit, upravni odbor, nadzorni, svako radi svoj 

posao. A mi imamo ovdje strukture koje će štititi. Ovaj će štititi mlade, ove penzionere i tako 

dalje i tako ćemo imat još šire prijedloge i još kvalitetnije prijedloge. Prema tome, ja 

pozdravljam ovu odluku koja, koja će bit na snazi. Na kraju krajeva, evo pratićemo kako se 

ona, ovaj, ići, pa može se vremenom usklađivati. Hvala.  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Odluka se može mijenjat. Ništa. Vijećnik, vijećnica, pardon Lejla Osmančević. Neka se 

pripremi vijećnik Šefik Husić.  

 

LEJLA OSMANČEVIĆ – samostalni vijećnik 

 

 Dobar dan. Pozdravljam sve prisutne. Pa, evo kratko ću. Nije bez razloga da su se tri 

ljekara, vijećnika javila i to ljudi koji rade u sekundarnom nivou zdravstvene zaštite. Kolko je 

nama značajan kvalitetan rad Doma zdravlja i primarne zdravstvene zaštite kako bi se mi mogli 

posvetiti onome što jeste definitivno posao sekundarne tercijalne za... Voljela bi da uđe u 

zaključak da se jasno definiše način na koji će se taj savjet obraćati, odnosno neću reć polagat 

račun, ali, ovaj, podnositi izvještaje ovoj, ovome našem Gradskom vijeću.  

 Mislim da je ovaj sastav Gradskog vijeća, odnosno većina nas vijećnika na neki način i 

bila simbolično dio tog savjetodavnog tima, jer najveći broj vijećničkih inicijativa i najveći broj 

diskusija, uvijek je bio i problema je bio vezan za, za rad Doma zdravlja Tuzla, a naravno sve 

u želji osluškujući stav i mišljenje, mišljenje naših građana, a svakome od nas pa do naših 
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roditelja i familije, dobro funkcionisanje Doma zdravlja Tuzla je naravno jako, jako bitno. Zato 

je, ovaj i opravdano formirati neko tijelo. Evo definisali ste ga kao zdravstveni savjet, 

savjetodavno tijelo koji će na neki način osluškivati puls, odnosno problematiku koju imamo, 

a definitivno ima stvari koje treba popraviti, koje treba poboljšati u, u radu, radu Doma zdravlja 

Tuzla. Eto toliko. Hvala.  

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 U redu. Hvala Lejla. Vijećnik Šefik Husić. Izvolite.  

 

ŠEFIK HUSIĆ – samostalni vijećnik 

 

 Ja sve pozdravljam. Znači, ovdje kaže razmatranje i usvajanje Odluke o usvajanju 

zdravstvenog savjeta grada Tuzle. Znači grada Tuzle. To nije zdravstveni savjet Doma zdravlja. 

Zakon o zdravstvenoj zaštiti, mislim član 66. to nalaže. U obavezi je, znači, svaki nivo vlasti i 

federalne, kantonalne i gradske da ima zdravstveni savjet i to je znači zakon tako definisao. 

 S druge strane, sam naziv kaže to savjetodavno tijelo. Mi evo imamo i, i, onaj, 

zdravstveni savjet Skupštine Kantona, koji takođe na istom principu funkcioniše. Šta je dužnost 

tog savjeta? Nisam sve u materijalima do kraja pročitao, znači, a šta je dužnost savjeta? Dužnost 

je da sugeriše, znači, na one stvari i sporne odluke eventualne, znači u, u određenoj zdravstvenoj 

ustanovi. Ako je ispred osnivača, što je u ovom slučaju, znači, osnivač savjeta Grad Tuzla. 

Znači, svakako da će taj zdravstveni savjet podnositi izvještaje Gradskom vijeću i da Gradsko 

vijeće zapravo, onaj, donosi odluku o usvajanju zdravstvenog savjeta i formiranju. Zakonska 

obaveza koju mi ne možemo evo, onaj, na žalost, razvije se diskusija, al ne možemo diskutovat. 

Zakon je tako naložio i mi to moramo primijenit u suštini.  

 Ono šta je dobro da taj savjet, šta bi bilo dobro, znači, da bude sastavljen iz stručnih, od 

stručnih ljudi, koji će zapravo poznavat problematiku Doma zdravlja Tuzla i koji će odavdje, 

znači, uz pomoć Gradskog vijeća postavljat, znači, neke inicijative i savjete u poboljšanju 

zdravstva.   

On svakako se bavi i donošenjem, znači, stručnih prijedloga i savjeta, uticanje, znači, 

na stručne odluke, koje eventualno rukovodstvo, odnosno menadžment Doma zdravlja prijavi 

kao sporni. Znači, donosi savjet na takve odluke. I u stručnom i u pravnom smislu, znači, savjet 

ima svoju funkciju i to je ona druga stvar. Ne znam kako će se raspisat konkurs, znači, gdje 

mora postojati pravno lice u zdravstvenoj struci koje ima iskustvo, znači i da može usmjeravat 

rad, rad ustanove, odnosno da im može pomagat svojim konstruktivnim prijedlozima i 

savjetima u radu, a formalno, pravno i savjetodavno tijelo. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 Hvala. Zaključujem raspravu vijećnika.  

 Stavljam na izjašnjavanje ODLUKU O OSNIVANJU ZDRAVSTVENOG SAVJETA 

GRADA TUZLE. 

 Molim vas malo tišine. Malo je slaba konekcija, pa tamo, tamo, prema Janji. Samo malo. 

Jeste li uspjeli? Medina? U redu. Zaključujem raspravu vijećnika.  

Konstatujem da je ODLUKA O OSNIVANJU ZDRAVSTVENOG SAVJETA GRADA 

TUZLE, usvojena sa  

24 glasa za, niko nije bio protiv i nije bilo suzdržanih.  

 

Imamo dva zaključka. 
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SLAĐANA KRAJINA – sekretar Gradskog vijeća Tuzla  

 

 Prvi zaključak, prijedlog: 

 

- Traži se od gradonačelnika Grada Tuzle i Gradskog vijeća da ubuduće razmotre 

mogućnosti smanjenja broja komisija i broja savjeta mjesnih zajednica, ukoliko se formiraju 

nove komisije i novi savjeti, što iziskuje dodatna finansijska sredstva.  

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 Molim vijećnike da se izjasne. Sabiha, pošto se ušli, znači glasamo o zaključku da 

Gradsko vijeće ubuduće razmotri mogućnost smanjenja broja komisija i broja savjeta mjesnih 

zajednica. 

 Glasanje je okončano. Konstatujem da pročitani zaključak nije dobio potrebnu većinu. 

 5 vijećnika je glasalo za, 3 su bila protiv i 16 suzdržanih.  

 

SLAĐANA KRAJINA – sekretar Gradskog vijeća Tuzla  

 

 I drugi prijedlog zaključka: 

 

- Potrebno je preciznije definisati način podnošenja izvještaja zdravstvenog savjeta 

Grada Tuzle Gradskom vijeću Tuzla.  

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 Glasanje je okončano. A nije okončano. Ponavljam. Senad nije. Vijećnik Rifatbegović, 

ja vas molim samo da glasate. (ZIJAH RIFATBEGOVIĆ – Glaso sam ja). Ajde opet, al ovamo 

prema Janji. Dobro. Glasanje je okončano. Konstatujem da je pročitani zaključak usvojen sa  

 25 glasova za, nije bilo protiv i nije bilo suzdržanih. 

 

 Dajem pauzu od 30 (trideset) minuta. (Pauza). 

 

Pozivam vijećnike da uđu u salu. 

 

Molim vijećnike da sa balkona dođu da nastavimo sa radom.  

 

Nastavljamo sa radom. 

 

Prelazimo na petu tačku Dnevnog reda:  

 

RAZMATRANJE I USVAJANJE ODLUKE O USVAJANJU IDEJNOG 

RJEŠENJA...Molim vas malo tišine. O USVAJANJU IDEJNOG RJEŠENJA JAVNIH 

PRIZNANJA GRADA TUZLE 

 

Predlagač je Kolegij.  

Obrađivač: Stručna služba za poslove gradonačelnika i Stručna služba Gradskog vijeća 

a materijal su razmatrali Komisija za statutarna pitanja i propise i klubovi vijećnika.  

Ima li potrebe za uvodnim izlaganjem? (Nema.) 

Ima li potrebe da se pročitaju izvještaji komisija?  

Otvaram raspravu vijećnika. Klubova vijećnika.  
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Zatvaram raspravu klubova vijećnika.  

Otvaram raspravu vijećnika.  

Zatvaram raspravu vijećnika i stavljam na izjašnjavanje Odluku o usvajanju idejnog 

rješenja javnih priznanja Grada Tuzle i molim vijećnike da se izjasne. Glasanje je okončano. 

Konstatujem da je ODLUKA O USVAJANJU IDEJNOG RJEŠENJA JAVNIH 

PRIZNANJA GRADA TUZLE, usvojena sa, 

17 glasova za, nije bilo protiv i nije bilo suzdržanih. 

 

Šesta tačka:    

 

RAZMATRANJE I USVAJANJE ODLUKE O IZMJENAMA ODLUKE O 

JAVNIM PARKIRALIŠTIMA NA PODRUČJU GRADA  

 

Predlagač je gradonačelnik.  

Obrađivač: Služba za komunalne poslove, izgradnju i poslove mjesnih zajednica.  

Materijal su razmatrali: Komisija za statutarna pitanja i propise, Komisija za komunalne 

poslove i pitanja mjesnih zajednica i klubovi vijećnika. 

Ima li potrebe za uvodnim izlaganjem? (Kratko.) Kratko ima. Molim, molim ispred 

Službe za komunalne šeficu...ko će već? Aj može...Kako? Melisa Hadžiabdić. Znači ukratko 

samo o čemu se radi.  

 

MELISA HADŽIABDIĆ – stručni savjetnik za upravno  

                                               rješavanje i opće pravne poslove 

 

Poštovani vijećnici i vijećnice Gradskog vijeća Grada Tuzla. Evo ukratko ovo izlaganje 

bi bilo da znači, pravni osnov za donošenje ove odluke, odnosno usvajanje od strane Gradskog 

vijeća sadržan je u Zakonu o principima lokalne samouprave kao i statutu, članu 25. Statuta 

Grada Tuzla kojim je propisana nadležnost Gradskog vijeća za donošenje odluka.  

Ukratko, razlozi za donošenje su prije svega inicijativa Javno komunalnog preduzeća 

„Saobraćaj i komunikacije“ Tuzla za koji se ukazalo da je opravdana i svrsishodna iz razloga 

što se...je tendencija znači ove jedine izmjene je u tome da se znači smanje saobraćajne gužve 

i unaprijedi poslova...sistem parkiranja na području grada Tuzla kao i poslovanje samog Javnog 

komunalnog preduzeća „Saobraćaj i komunikacije“ na način da se uvede naplata nedjeljom na 

javnim parkiralištima znači, u ljetnoj sezoni i na svim javnim parkiralištima koja gravitiraju 

Panonskim jezerima. Ovo je ocjenjeno kao opravdanim iz prostog razloga što je uvođenje, 

prvobitno uvođenje znači, dva parking mjesta koja su u neposrednoj blizini kompleksa 

Panonskih jezera se pokazalo kao izuzetno pozitivno rješenje koje je imalo pozitivne efekte na 

poslovanje i sistem parkiranja na području grada Tuzla.  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Hvala. Otvaram raspravu klubova vijećnika. 

Zatvaram raspravu klubova vijećnika.  

Otvaram raspravu vijećnika.  

Zatvaram raspravu vijećnika.  

Stavljam na izjašnjavanje Odluku o izmjenama odluke o javnim parkiralištima na 

području grada Tuzle i molim vijećnike da se izjasne. Glasanje je okončano.  

Konstatujem da je ODLUKA O IZMJENAMA ODLUKE O JAVNIM 

PARKIRALIŠTIMA NA PODRUČJU GRADA TUZLA usvojena sa, 

21 glas za, nije bilo protiv i nije bilo suzdržanih. 
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Sedma tačka:  

 

RAZMATRANJE I USVAJANJE ODLUKE O RASPISIVANJU JAVNOG 

POZIVA ZA DAVANJE U ZAKUP POLJOPRIVREDNOG ZEMLJIŠTA U 

VLASNIŠTVU DRŽAVE NA PODRUČJU GRADA  TUZLE  

 

Predlagač je gradonačelnik.  

Obrađivač: Služba za ekonomski razvoj, poduzetništvo i poljoprivredu a materijal su 

razmatrali: Komisija za statutarna pitanja i propise, Komisija za ekonomske odnose, Komisija 

za poduzetništvo i klubovi vijećnika.  

Ima li potrebe za uvodnim izlaganjem? (Nema.)  

Ima li potrebe da se pročitaju izvještaji komisija? (Nema.) 

Otvaram raspravu klubova vijećnika. 

Zatvaram raspravu klubova vijećnika.  

Otvaram raspravu vijećnika.  

Zatvaram raspravu vijećnika i stavljam na izjašnjavanje  Odluku o raspisivanju javnog 

poziva za davanje u zakup poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu države na području grada  

Tuzle i molim vijećnike da se izjasne. Glasanje je okončano.  

Konstatujem da je ODLUKA O IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE O 

NABAVCI I KORIŠTENJU SREDSTAVA ZA RAD...Pardon. Pardon. Izvinjavam se. 

Konstatujem da je  ODLUKA O RASPISIVANJU JAVNOG POZIVA ZA DAVANJE 

U ZAKUP POLJOPRIVREDNOG ZEMLJIŠTA U VLASNIŠTVU DRŽAVE NA 

PODRUČJU GRADA  TUZLE, usvojena sa, 

22 glasa za, nije bilo protiv i nije bilo suzdržanih.  

 

Prelazimo na osmu tačku: 

 

RAZMATRANJE I USVAJANJE ODLUKE O IZMJENAMA I DOPUNAMA 

ODLUKE O NABAVCI I KORIŠTENJU SREDSTAVA ZA RAD ORGANA OPĆINE 

TUZLA  

 

Predlagač je gradonačelnik.  

Obrađivač: Služba za opću upravu i zajedničke poslove a materijal su razmatrali: 

Komisija za statutarna pitanja i propise, Komisija za ekonomske odnose i klubovi vijećnika. 

Ima li potrebe za uvodnim izlaganjem? (Kratko.) Kratko. U redu. Molim pomoćnika 

gradonačelnika za opću upravu i zajedničke poslove Asju Kravić da ukratko samo obrazloži 

ovu odluku.  

 

ASJA KRAVIĆ - pomoćnik gradonačelnika za Službu 

                              za opću upravu i zajedničke poslove  

 

Srdačno vas pozdravljam. Znači, ukazala se potreba za davanje u zakup slobodnog 

prostora koje koriste službe Grada Tuzle. Ovom odlukom, odnosno izmjenom odluke 

omogućava se davanje u zakup dijela slobodnog prostora koje koriste službe Grada Tuzle kao 

što su: Hodnici, sale, šalteri, kancelarije itd. drugim pravnim licima a u cilju prije svega 

poboljšanja usluga Grada Tuzle. Na ovaj način građanima bi se omogućila dostupnost i blizina 

korištenja usluga kao i nabavka određenih potrebština, odnosno zadovoljavanje ličnih potreba 

korisnika Grada Tuzle. Građani bi na jednom mjestu mogli platiti takse. Ovo se prije svega 

misli na Centar za pružanje usluga građanima znači, račune za komunalne usluge bez naknade, 
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podići novac da ne odlazi u najbližu poštu ili banku i tome slično. (NATAŠA PERIĆ - U redu. 

Hvala.) Hvala i vama.  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Imal potrebe da se pročitaju izvještaji komisija? (Nema.)  

Imal...Otvaram raspravu klubova vijećnika.  

Zatvaram raspravu klubova vijećnika.  

Otvaram raspravu vijećnika. Vijećnik Zoran Jovanović. Izvolite.  

 

ZORAN JOVANOVIĆ 

 

Zahvaljujem se predsjedavajuća. Pa evo ja sam nekog stanovišta onaj, skloni smo samo 

kritikovati kad nešto ne valja. Evo ovo je za svaku pohvalu znači, ovaj čin Gradske uprave, jer 

evo i ja lično nekad kad dođem dole u šalter salu pa morate uplatit taksu morate otić u poštu pa 

tamo čekaj red, pa se opet vratiti u općinu, u Gradsku upravu. Oni koji hodaju, koji se bave 

nekim poslom pa odlaze u druge gradove to već u drugim gradovima odlično funkcioniše. 

Pokazalo se kao korist građanima da ne gube vrijeme, da ne hodaju. Znači, za svaku je pohvalu. 

Evo da ne dužim više. Hvala.  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

U redu. Hvala vam.  

Da li se još neko javlja ispred vijećnika? 

Zaključujem raspravu vijećnika.  

Otvaram...Stavljam na izjašnjavanje Odluku o izmjenama i dopunama odluke o nabavci 

i korištenju sredstava za rad organa opće uprave. Molim vijećnike da se izjasne. Glasanje je 

okončano.  

Konstatujem da je ODLUKA O IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE O 

NABAVCI I KORIŠTENJU SREDSTAVA ZA RAD ORGANA OPĆINE TUZLA, usvojen 

sa, 

22 glasa za, nije bilo protiv i nije bilo suzdržanih.  

 

Pozivam kolegij Vijeća na desetominutni sastanak. (Sastanak 10 minuta.)  

 

Nastavljamo sa radom.  

 

Prelazimo na devetu tačku Dnevnog reda: RAZMATRANJE I USVAJANJE ODLUKE 

O IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE O KOMUNALNOM REDU. Molim vas tišine 

malo.  

 

Pozivam vijećnike da uđu u salu. 

 

Molim vijećnike da uđu u salu. De molim vas Janjo? Nusrete moš molim te samo reć 

im da uđu s balkona? 

 

Deveta tačka je:  
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RAZMATRANJE I USVAJANJE ODLUKE O IZMJENAMA I DOPUNAMA 

ODLUKE O KOMUNALNOM REDU  

 

Predlagač je gradonačelnik.  

Obrađivač: Služba za komunalne poslove, izgradnju i poslove mjesnih zajednica a 

materijal su razmatrali: Komisija za statutarna pitanja i propise, Komisija za komunalne poslove 

i pitanja mjesnih zajednica i klubovi vijećnika. 

Imal potrebe za uvodnim? Nema.  

Imal potrebe da se pročitaju izvještaji komisija? (Nema.) Nema. 

Otvaram raspravu klubova vijećnika.  

Zatvaram raspravu klubova vijećnika. 

Otvaram raspravu vijećnika.  

Zatvaram raspravu vijećnika.   

Stavljam na izjašnjavanje Odluku o izmjenama i dopunama odluke o komunalnom redu. 

Glasanje je okončano. 

Konstatujem da je ODLUKA O IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE O 

KOMUNALNOM REDU, usvojena sa, 

20 glasova za, niko nije bio protiv i 1 suzdržan. 

 

Prelazimo na desetu tačku Dnevnoga reda:  

 

RAZMATRANJE I USVAJANJE:  

a) Odluke o raspisivanju Javnog oglasa za izbor i imenovanje člana upravnog 

odbora iz reda stručnih zaposlenika u Javnoj zdravstveno-nastavnoj ustanovi Dom 

zdravlja „Mustafa Šehović” Tuzla, čiji je osnivač Grad Tuzla (sa tekstom javnog oglasa)  

b) Odluke o utvrđivanju posebnih uslova i kriterija za izbor i imenovanje člana 

upravnog odbora iz reda stručnih zaposlenika u Javnoj zdravstveno-nastavnoj ustanovi 

Dom zdravlja „Mustafa Šehović” Tuzla, čiji je osnivač Grad Tuzla  

c) Rješenje o imenovanju Komisije za izbor člana upravnog odbora iz reda 

stručnih zaposlenika u Javnoj zdravstveno-nastavnoj ustanovi Dom zdravlja „Mustafa 

Šehović” Tuzla, čiji je osnivač Grad Tuzla  

d) Rješenje o razrješenju člana upravnog odbora iz reda stručnih zaposlenika u 

Javnoj zdravstveno-nastavnoj ustanovi Dom zdravlja „Mustafa Šehović” Tuzla, čiji je 

osnivač Grad Tuzla i  

e) Rješenje o imenovanju, imenovanja člana upravnog odbora, o privremenom 

imeneovanju člana upravnog odbora u Javnoj zdravstveno-nastavnoj ustanovi Dom 

zdravlja „Mustafa Šehović” Tuzla, čiji je osnivač Grad Tuzla.  

 

Predlagač je gradonačelnik.  

Obrađivač: Služba za ekonomski razvoj, poduzetništvo i poljoprivredu a materijal su 

razmatrali: Komisija za statutarna pitanja i propise, Komisija za ekonomske odnose, Komisija 

za poduzetništvo, Komisija za izbor i imenovanja (pod c, d i e) i klubovi vijećnika. 

Imal potrebe za uvodnim izlaganjem? Nema. (Ima.) Molim? (Ima.) Ima. Molim ispred 

službe samo...Ispred Službe za ekonomske...(vijećnik Zijah Rifatbegović govori bez uključenog 

mikrofona op.a.) Dobro. Evo samo da, ja moram ispoštovat...Moram ispoštovat proceduru.  

Evo ja ću onda otvorit raspravu klubova vijećnika prvo. Imal ko? Nema. 

Zatvaram raspravu klubova vijećnika.  

Otvaram raspravu vijećnika. Vijećnik Rifatbegović. Izvolite.  
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ZIJAH RIFATBEGOVIĆ  

 

(vijećnik Zijah Rifatbegović govori bez uključenog mikrofona op.a.) Pardon. Rješenje 

o razrješenju člana upravnog odbora. U Statutu vjerovatno postoji kad se razrješava član 

upravnog odbora ili je istekao mandat ili je neki drugi razlog zbog čega se razrješava član 

upravnog odbora i da li je to jedan član ili više članova?  

I druga stvar. (NATAŠA PERIĆ – Molim vas malo tišine.) Šta znači rješenje o 

privremenom imenovanju ovdje kaže člana upravnog odbora znači, jednog člana? Taj mi pojam 

nije poznat. Znam za pojam privremeni upravni odbor, ali privremeni čla-n upravnog odbora to 

još nisam sreo. Ostavljam, ostavljam ovaj kako bi reko da ja nisam, nisam pravno lice, ali ni-

sam sreo pojam privremeni član. Privremeni upravni odbor da, ali privremeni član upravnog 

odbora nisam se do sad susreto. 

Volio bi samo da mi se pojasni da li je to u skladu sa Statutom Doma zdravlja, sa općim 

aktima Ustanove i zakonskim i pod zakonskim aktima oko razrješenja člana i imenovanja 

privremenog čla-na. Ne članova nego člana. Fala vam.  

 

NATAŠA PERIĆ 

 

U redu. Hvala. Da li se još neko od vijećnika javlja? Vijećnik Šefik Husić. Izvolite.  

 

ŠEFIK HUSIĆ 

 

Samo da pitam. Jel privremeni il VD-e član? (NATAŠA PERIĆ – Odgovorit će Služba.) 

Mislim, ima formulacija VD-e.  

 

NATAŠA PERIĆ 

 

Odgovorit će Služba. Da li se još neko od vijećnika javlja?  

Zaključujem raspravu vijećnika.  

 

Molim gospođu Almu da nam ispred Službe za ekonomski razvoj odgovori na ova 

pitanja.  

 

ALMA HALILOVIĆ - pomoćnik gradonačelnika za Službu za ekonomski 

                                        razvoj, poduzetništvo i poljoprivredu 

 

Još jednom pozdravljam sve prisutne. Što se tiče privremenog člana upravnog odbora 

prije svega ovo razrješenje je urađeno na inicijativu samog člana upravnog odbora. Naime, radi 

se o vršiocu dužnosti direktora novoimenovanog koji je do imenovanja na ovu funkciju novu 

bio član upravnog odbora. Da, prije nego što je imenovan podnio je zahtjev, odnosno ostavku 

na mjesto člana, tako da je to razlog znači, za donošenje ove odluke o razrješenju. Što se 

tiče...Znači, radi se samo o jednom članu upravnog odbora. Upravni odbor broji tri člana. Sada 

se znači...Donijeli smo odluku. Mi krečemo u postupak, odnosno ova odluka se odnosi na 

postupak izbora člana upravnog odbora, pokretanje procedure za izbor člana upravnog odbora, 

a u ovom periodu do završetka procedura, procedure znači predlaže se imenovanje privremenog 

člana upravnog odbora. Samo imenovanje privremenog člana regulisano je Zakonom o 

ministarskim i vladinim imenovanjima Federacije Bosne i Hercegovine koji predviđa znači, 

ovaj segment imenovanja, odnosno nominacije na kraći period koji može biti maksimalno do 

90 dana. Znači, mi smo se odlučili da u ovom periodu do okončanja postupka izbora imenujemo 

privremenog člana upravnog odbora.  
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NATAŠA PERIĆ 

 

Dobro. Hvala vam. 

Stavljam na izjašnjavanje:  

a) Odluku o raspisivanju Javnog oglasa za izbor i imenovanje člana upravnog odbora iz 

reda stručnih zaposlenika u Javnoj zdravstveno-nastavnoj ustanovi Dom zdravlja „Mustafa 

Šehović” Tuzla, čiji je osnivač Grad Tuzla (sa tekstom javnog oglasa) 

b) Odluku o utvrđivanju posebnih uslova i kriterija za izbor i imenovanje člana upravnog 

odbora iz reda stručnih zaposlenika u Javnoj zdravstveno-nastavnoj ustanovi Dom zdravlja 

„Mustafa Šehović” Tuzla, čiji je osnivač Grad Tuzla  

c) Rješenje o imenovanju Komisije za izbor člana upravnog odbora iz reda stručnih 

zaposlenika u Javnoj zdravstveno-nastavnoj ustanovi Dom zdravlja „Mustafa Šehović” Tuzla, 

čiji je osnivač Grad Tuzla  

d) Rješenje o razrješenju člana upravnog odbora iz reda stručnih zaposlenika u Javnoj 

zdravstveno-nastavnoj ustanovi Dom zdravlja „Mustafa Šehović” Tuzla, čiji je osnivač Grad 

Tuzla i  

e) Rješenje o privremenom imenovanju člana upravnog odbora u Javnoj zdravstveno-

nastavnoj ustanovi Dom zdravlja „Mustafa Šehović” Tuzla, čiji je osnivač Grad. Molim 

vijećnike da se izjasne. Glasanje je okončano.  

Konstatujem da su pročitane odluke i rješenja usvojeni sa, 

22 glasa za, nije bilo protiv i 1 suzdržan. 

 

Jedanaesta tačka Dnevnoga reda:  

 

RAZMATRANJE I USVAJANJE POD:  

a) Odluke o davanju saglasnosti na zaključenje ugovora o zakupu poslovnih 

prostorija sa Udruženjem “CENTRI CIVILNIH INICIJATIVA” i   

           b) Odluke o dodjeli u zakup poslovnih prostorija neposrednom pogodbom Javnoj 

ustanovi „Centar za kulturu“ Tuzla  

 

Predlagač je gradonačelnik.  

Obrađivač: Služba za ekonomski razvoj, poduzetništvo i poljoprivredu.  

Materijal su razmatrali: Komisija za statutarna pitanja i propise, Komisija za ekonomske 

odnose, Komisija za poduzetništvo i klubovi vijećnika. 

Imal potrebe za uvodnim izlaganjem? Molim? (Nema.) Nema. 

Da li ima potrebe da se pročitaju izvještaji komisija? (Nema.) 

Otvaram raspravu klubova vijećnika. (Nema.)  

Zatvaram raspravu klubova vijećnika.  

Otvaram raspravu vijećnika. (Nema.) 

Zatvaram raspravu vijećnika i stavljam na izjašnjavanje:  

a) Odluku o davanju saglasnosti na zaključenje ugovora o zakupu poslovnih prostorija 

sa Udruženjem “CENTRI CIVILNIH INICIJATIVA” i  

b) Odluku o dodjeli u zakup poslovnih prostorija neposrednom pogodbom Javne 

ustanove „Centar za kulturu“ Tuzla. Molim vijećnike da se izjasne. Glasanje je okončano. 

Konstatujem da su pročitane odluke usvojene sa, 

25 glasova za, nije bilo protiv i nije bilo suzdržanih.  
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Pod dvanaest:  

 

RAZMATRANJE I USVAJANJE IMOVINSKO PRAVNIH AKATA POD:  

 

a) Odluke o pribavljanju nekretnine u vlasništvo Grada Tuzle neposrednom 

pogodbom i davanju saglasnosti za zaključenje ugovora o pribavljanju nekretnine u 

vlasništvo Grada Tuzla  

b) Odluke o prodaji nekretnina u vlasništvu Grada Tuzle neposrednom pogodbom 

i davanju saglasnosti na zaključenje ugovora o prodaji  

c) Odluke o potrebi pribavljanja nekretnine u vlasništvo Grada Tuzle  

d) Rješenje o imenovanju Komisije za provođenje postupka pribavljanja 

nekretnine u vlasništvo Grada Tuzle neposrednom pogodbom  

e) Odluke o utvrđivanju javnog interesa (Rekonstrukcija regionalne ceste R-458 

Simin Han – Gornja Tuzla – Površnice, dionica: Most na čaršiji – skretanje za Kovačicu) 

i  

f) Rješenje o odbijanju zahtjeva (Šabanović Ibrahim – Zahtjev za dodjelu na 

trajno korištenje nekretnine)  

 

Predlagač je gradonačelnik.  

Obrađivač: Služba za geodetske i imovinsko – pravne poslove.  

Materijal su razmatrali: Komisija za statutarna pitanja i propise, Komisija za ekonomske 

odnose, Komisija za prostorno uređenje i zaštitu okoline, Komisija za izbor i imenovanja (pod 

d) i klubovi vijećnika. 

Imal potrebe za uvodnim izlaganjem? (Nema.) Nema.  

Imal potrebe da se pročitaju izvještaji komisija? (Nema.) 

Otvaram raspravu klubova vijećnika. (Nema.)   

Zatvaram raspravu klubova vijećnika. 

Otvaram raspravu vijećnika.(Nema.) 

Zatvaram raspravu vijećnika.  

Stavljam na izjašnjavanje Odluku o pribavljanju nekretnine u vlasništvu Grada Tuzle 

neposrednom pogodbom i davanju saglasnosti za zaključenje ugovora o pribavljanju nekretnine 

u vlasništvu Grada Tuzle  

b) Odluke o prodaji nekretnina u vlasništvu Grada Tuzla neposrednom pogodbom i 

davanju saglasnosti na zaključenje ugovora o prodaji  

c) Odluke o potrebi pribavljanja nekretnine u vlasništvu Grada Tuzle  

d) Rješenje o imenovanju Komisije za provođenje postupka pribavljanja nekretnine u 

vlasništvo Grada Tuzle neposrednom pogodbom  

e) Odluke o utvrđivanju javnog interesa (Rekonstrukcija regionalne ceste R-458 Simin 

Han – Gornja Tuzla – Površnice, dionica: Most na čaršiji – skretanje za Kovačicu) i  

f) Rješenje o odbijanju zahtjeva (Šabanović Ibrahim – Zahtjev za dodjelu na trajno 

korištenje nekretnine) Stavljam na izjašnjavanje. Glasanje je okončano.  

Konstatujem da su pročitane odluke i rješenja usvojeni sa,  

24 glasa za, nije bilo protiv i nije bilo suzdržanih.  

 

ELVIR BIJEDIĆ - zamjenik predsjedavajućeg   

                                 Gradskog vijeća Tuzla 

                               - vijećnik Socijaldemokratske partije 

 

Prelazimo na trinaestu tačku Dnevnog reda: 
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RAZMATRANJE I USVAJANJE IZVJEŠTAJA O RADU JAVNIH USTANOVA 

ČIJI JE OSNIVAČ ILI SUOSNIVAČ GRAD TUZLA ZA 2022. GODINU POD:  

a) Javna ustanova Narodno pozorište Tuzla  

b) Javna ustanova za predškolski odgoj i obrazovanje „Naše dijete“ Tuzla, pod  

c) Javna ustanova Centar za kulturu Tuzla  

 

Predlagač je Upravni odbor ustanove. 

Obrađivači direktori ustanove. 

Mamaterijal su razmatrali: Komisija za ekonomske odnose, Komisija za poduzetništvo, 

Komisija za mlade, obrazovanje i sport (pod b), Komisija za kulturu i očuvanje kulturno 

historijskog i prirodnog nasljeđa (pod a i c) i klubovi vijećnika.  

Da li ima potrebe da...Uvodno izlaganje? (Nema.)   

Poslovnička. Mensur. Izvolite. 

 

MENSUR ALIĆ – vijećnik Tuzlanske alternative.  

 

Predlažem da...(mikrofon) Imali smo i prošle godine Izvještaj iz 2021. godine. Ako su 

po onom prijedlogu što sam ja predložio zaključak odgovorile ove tri javne ustanove na 

postavljena pitanja od strane vijećnika (ELVIR BIJEDIĆ – Jesu. Odgovorile su.) predlažem da 

to i danas primjenimo isto, da ne odgovaraju posle ovaj na postavljena pitanja direktorima ili 

izvjestiocima javnih ustanova da odgovore na pis-me-no svima, svim onima koji budu postavili 

pitanje, a ono će uć svakako u, u stenogram i u zapisnik. Tako da rasprava ide, ali da oni ne 

odgovaraju na svako pitanje. Time ćemo uštediti na vremenu, a ovo su već dani pred 1. Maj, 

tako da...( ELVIR BIJEDIĆ – Razumijem. Hvala. Hvala vijećniku Aliću.) Et. 

 

ELVIR BIJEDIĆ - zamjenik predsjedavajućeg   

                                 Gradskog vijeća Tuzla 

                               - vijećnik Socijaldemokratske partije 

 

Dakle, obzirom da smo imali pozitivnu praksu i ranije da su se direktori odazvali na 

ovakav način i da je to pozitivna praksa i radi vremena dakle, uzimajući u obzir da će direktori, 

da će dobiti izvod iz stenograma u kojima će biti pitanja dakle, pozivam vas da se izjasnite po 

prijedlogu gospodina Mensura Alića. (SLAĐANA KRAJINA – Evo samo da pročitam tačno 

zaključak.) Izvinjavam se. Samo da pročita zaključak. 

 

SLAĐANA KRAJINA -  sekretar Gradskog vijeća Tuzla  

 

– Gradsko vijeće Tuzla traži od direktora javnih ustanova čiji su izvještaji, čiji se 

izvještaji o radu razmatraju na današnjoj sjednici Gradskog vijeća da najkasnije do naredne 

sjednice Gradskog vijeća Tuzla dostave i pisane odgovore na pitanja postavljena tokom 

rasprave i kao na date sugestije i primjedbe. Zadužuje se Stručna služba Gradskog vijeća da 

izvod iz stenograma sa današnje sjednice Gradskog vijeća u dijelu rasprave o izvještajima o 

radu Javnih ustanova dostavi direktorima Ustanova radi pripreme pisanih odgovora na pitanja 

koja budu postavljena tokom rasprave i na date sugestije i primjedbe.  

 

ELVIR BIJEDIĆ - zamjenik predsjedavajućeg   

                                 Gradskog vijeća Tuzla 

                               - vijećnik Socijaldemokratske partije 

 

Hvala. Molim vas da se izjasnite. Glasanje je okončano. 
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Konstatujem da je zaključak gospodina Alića dobio potrebnu većinu sa 25 glasova za. 

Dakle, još jednom pitam da li ima potrebe za uvodnim izlaganjem? (Nema.) 

Da li ima potrebe da se pročitaju izvještaji komisija? (Nema.)  

Otvaram raspravu klubova vijećnika. Vijećnik SDP-a Anel Ibeljić. Izvolite.  

 

ANEL IBELJIĆ   

 

Hvala dopredsjedavajući. Evo ja ću kratko, neću puno dužiti. OVAJ JA ĆU SE 

REFERISATI SAMO NA IZVJEŠTAJE POZORIŠTA I „NAŠE DIJETE“. Moram stvarno reći 

ovaj da, da me raduju ova dva izvještaja. Prije svega sistematični su, jako su pregledni i sadrže 

jako mnogo korisnih informacija kako za mene kao vijećnika, tako i za i za građane, a mislim 

da mnoge ove informacije možemo iskoristiti  kako bi (ELVIR BIJEDIĆ – Molim vas za malo 

tišine.) kako bi ih prenosili u javnost, jer možda neki, nekima nisu i dostupni. Također raduje 

me da imamo jedno jako dobro preduzeće ali isto tako i ustanovu koji stabilno posluju i vidimo 

da su u pozitivnom, u suficitu znači, i i i pozorište i Naše dijete.  

ONO ŠTO ME RADUJE KADA JE RIJEČ O POZORIŠTU jeste da je u proteklih evo 

nekoliko godina, ali svakako i u protekloj godini rad ovog preduzeća je znatno poboljšan, 

odnosno ove ustanove je znatno poboljšan tako imamo dosta više predstava u odnosu na protekli 

period i vidimo da su povećani i vlastiti prihodi, a sve se to svakako odrazilo i na sam kvalitet 

predstava, jel svi oni koji posjećuju pozorište tome će i posvjedočiti, tako evo koristim ovu 

priliku da pozovem one koje možda u proteklom periodu i nisu imali vremena da posjete neku 

od predstava da u narednom periodu iznađu nekih sat vremena i posjete jer stvarno su kvalitetne 

predstave organizovane od strane pozorišta. Moram istaći da sam pomno pročitao izvještaj 

pozorišta i došao sam do zaključka, u stvari što piše i što je predloženo u ciljevima i mjerama 

u pravcu unapređenja i poslovanja, te prevazilaženja evidentiranih problema u nekom narednom 

periodu Grad kao suosnivač mislim da ima određenu i odgovornost ali i mogućnost da djeluje 

kako bi olakšalo ovoj ustanovi rad, te tako predlažem da donesemo zaključak da: Gradsko 

vijeće traži od nadležnih Gradskih službi da se maksimalno uključi i pomognu Javnu ustanovu 

„Narodno pozorište“ Tuzla u sanaciji i uređenju vanjskog i unutrašnjeg izgleda zgrade 

pozorišta. Kao što svi znamo, evo imali smo nekoliko sjednica u pozorištu. Moramo biti iskren 

i reći da je ta, enterijer unutrašnja oprema je prilično dotrajala a nažalost i vanjski izgled zgrade, 

te evo zajedno pozivam grad ali evo i kanton kao drugog suosnivača da pronađu određena 

finansijska sredstva u budućnosti, te riješe ovaj problem.  

KADA JE RIJEČ O OBDANIŠTU „NAŠE DIJETE“ takođe moram pohvaliti 

menadžment koji prilično dobar, dobar posao obavlja. To prije svega proizilazi iz samog ovog 

izvještaja ali i iz činjenica da imamo svake godine povećanje broja upisanih. Nažalost inflacija 

je pogodila i ovo preduzeće, pa tako možemo reći da su cijene hrane dosta povećane i da je 

menadžment preduzeo dosta mijera kako bi prevazišao te probleme. Predlažem da usvojimo 

određene zaključke kada je riječ o ovom preduzeću. Tako predlažem da: Gradsko vijeće Tuzla 

podržava i predlaže da Javna ustanova „Naše dijete“ Tuzla i dalje aktivno radi na proširenju 

svojih kapaciteta kako bi omogućilo da što više djece predškolskog uzrasta bude obuhvaćeno 

cjelovitim razvojnim programima. Druga zaključak je: Gradsko vijeće Tuzla insistira da Javna 

ustanova „Naše dijete“ Tuzla nastavi rad na aktivnostima koje provode radi unapređenja 

sistema predškolskog odgoja i obrazovanja djece sa teškoćama u razvoju te jačanju inkluzivnog 

procesa u oblasti predškolskog odgoja i obrazovanja. Ono što želim istaći jeste da sam protekli 

mjesec dana bio aktivno uključen u pripremanju jedne inicijative, evo koju sam i danas priložio 

ovaj u formi pa nazvat ćemo nekog vijećničkog pitanja koje je na taj način koncipirano a koje 

se odnosi na problem nedostatka, odnosno manjka kadra koje radi u ovoj ali i sličnim 

ustanovama. Pa tako predlažem da donesemo zaključak da Gradsko vijeće Tuzla traži od 
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nadležnih službi da sagledaju mogućnost stipendiranja studenata treće i četvrte godine 

studijskog programa predškolskog odgoja i obrazovanja koji studiraju na Univerzitetu u Tuzli.  

Ova inicijativa je, odnosno ovaj zaključak je proizašao iz saradnje sa profesorima na 

Univerzitetu u Tuzli ali takođe i direktoricom ustanove „Naše dijete“ gospođom Sanjom Karić. 

Hvala.  

 

ELVIR BIJEDIĆ - zamjenik predsjedavajućeg   

                                 Gradskog vijeća Tuzla 

                               - vijećnik Socijaldemokratske partije 

 

Hvala vijećniku Ibeljiću. Sljedeća za riječ se javila vijećnica Selma Ćatibušić ispred 

Platforme za progres. Izvolite.  

 

SELMA ĆATIBUŠIĆ 

 

Hvala kolega. Ja ću imat samo par pitanja. Zapravo neću se toliko referisati na izvještaje. 

Podržat ćemo ove izvještaje. KADA JE U PITANJU JAVNA USTANOVA „NAŠE DIJETE“ 

interesuje me da li je na neki način došlo do razgovora kako sa gradonačelnikom, to je nekako 

tema koja mene najviše interesuje o mogučnošću sufinansiranja boravka djece u vrtićima i da 

li će u skorijem periodu doći do povećanja cijene obzirom da su, da je došlo do povećanja cijene 

i u privatnim vrtićima i da vidimo šta tu Grad Tuzla može uraditi obzirom da su to svakako 

veliki troškovi za roditelje, pogotovo za roditelje koji imaju dvoje ili više djece?  

KADA JE U PITANJU NARODNO POZORIŠTE evo sad sam prokomentarisala sa 

direktorom da bi bilo na neki način veoma ljepo da imamo najave predstava nako kako bih rekla 

kao što je u samom centru grada ne znam Bajram Šerif Mubarek Olsun il tako kako se čestita 

Božić. U Sarajevu je to...Mislim da je svaka predstava zapravo na takav način najavljana.  

Međutim, shvatam da nema dovoljno finansijskih sredstava, ali evo jedan zaključak bih 

predložila: Da će Grad Tuzla u narednom periodu razmotriti da se Narodnom pozorištu dodijele 

neka sredstva koja će na takav način pomoći i promovisanju je li naših predstava obzirom da je 

pozorište stvarno posjećeno, da se rade nove predstave, da na neki način to zaista ljepo 

funkcioniše, a eto bilo bi i fino da imamo na takav način najave naših predstava.  

ŠTO SE TIČE CENTRA ZA KULTURU nemam nekih pitanja i komentara. Eto toliko.  

 

ELVIR BIJEDIĆ - zamjenik predsjedavajućeg   

                                 Gradskog vijeća Tuzla 

                               - vijećnik Socijaldemokratske partije 

 

Hvala kolegici Selmi Ćatibušić. Sljedeći za riječ se javio vijećnik Nusret Muminović. 

Izvolite. 

 

NUSRET MUMINOVIĆ – samostalni vijećnik 

 

Pokušat ću biti kratak. U potpunosti podržavam zaključke od kolege Anela Ibeljića. Sve 

ono što mi ovdje radimo, a svjedoci smo da kažem tako nekako svakodnevno na-pora 

uposlenika i svih onih koji vode ova, ove tri javne ustanove da od svega ovoga u kapacitetima 

koji imaju da naprave pozitivne rezultate a svjesni činjenica evo da Javna ustanova za 

predškolski odgoj i obrazovanje „Naše dijete“ Tuzla ima zaista i ozbiljnu konkurenciju i u 

privatnim preduzećima gdje je to malo i ponezgodno i uraditi, ovdje ćemo negdje kroz ove 

diskusije i ove zaključke koje je bilo, pa ćemo ih ne-gdje, predložit ću jedan  od tih zaključaka 
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gdje ćemo tražiti modelitete na koji način za sve tri ove javne ustanove šta je to što Gradsko 

vijeće i Gradski vijećnici mogu da urade da bi njihov sistem rada poslovanja bio unaprijeđen?  

Ovdje ću se kratko osvrnuti i probat ću biti kratak obzirom da je kolega Ibeljić osvrnuo 

se na izvještaje Javne ustanove za predškolski odgoj i obrazovanje i Javne ustanove Narodno 

pozorište. 

EVO JA ĆU KRATKO, OBZIROM DA ZNAM NEŠTO MALO VIŠE O CENTRU 

ZA KULTURU U 2022.GODINI. Oni su imali više od 700 aktivnosti. Ne znam šezdeset, 

sedamdeset koncerata, 59 promocija i veliki je, velika je zaista lista tih, svega toga što su oni 

uradili. Od radionica ne znam zaista su brojevi veliki, impozantni. Trude se, traže načine, traže 

nekakva rješenja. Mi ovdje trebamo ponuditi još nešto što je nekakva naša pomoć. Da ne-dužim 

previše. Imam potrebu i da kažem napore javne ustanove da oživi centar Ilinčice gdje i mi našim 

prisustvom kao i na nekim drugim događajima možemo da damo svoj doprinos. Imam po-trebu 

da...Evo zadnji put kad smo bili. Obzirom da znam da, da javna ustanova priprema, organizuje 

i održava sav, sav onaj dio svih ovih dešavanja, negdje na Banji bili su suncobrani čini mi se na 

kojima je bilo nešto za tu situaciju neprikladno. Znači, predlažem zaključak sledeći: Da se ovoj 

ustanovi kako u ovom dijelu tako i u nečemu drugom obezbjedi mogućnost da prilikom 

organizacije svih ovih javnih događaja ima adekvatnu opremu da zaštiti. Pričam da li je to tenda, 

suncobran, šator ili ne znam već kako da ne nazovem, a na njihov prijedlog. Obzirom da znam 

da je jako skupa i op-rema koja se pokriva da ona ne bi kisla, da ne bi bila izložena suncu, kao 

i ona dječica koja su bila gore koja su...gdje je bilo hladno, da na jedan adekvatan način 

napravimo, uradimo i uložimo sredstva, jer to je ipak nešto što može duže, duže trajati i gdje bi 

bilo reprezent i samog grada i same ustanove a i samih naših vijećnika. Toliko. Hvala. 

 

ELVIR BIJEDIĆ - zamjenik predsjedavajućeg   

                                 Gradskog vijeća Tuzla 

                               - vijećnik Socijaldemokratske partije 

 

Hvala kolega Muminović. Sljedeći za riječ se javio kolega Admir Hasanbašić ispred 

Kluba Tuzlanska alternativa. Izvolite. Molim vas Nusrete mikrofon samo. 

 

ADMIR HASANBAŠIĆ – vijećnik Tuzlanske alternative 

 

Eh hvala. Hvala predsjedavajući. Naime ove tri javne ustanove što je jako bitno u 

2022.godini pozitivno su poslovale ono zanimljivo Narodno pozorište sa pozitivnom nulom i u 

sve tri ustanove vidimo da je došlo do velikih kapitalnih ulaganja, a samim tim i plata 

uposlenika je doživjela rast što je jako bitno, jer znamo kakav je standard i kakva je bila situacija 

u prethodnoj, prethodnoj godini.  

ŠTO SE TIČE CENTRA ZA KULTURU treba istaći zaista da su u svakom momentu 

na raspolaganju Grada Tuzla bili u svakom segmentu i kao što je rekao i kolega Muminović i 

kolega Ibeljić zaista sve, sve pohvale za ovu javnu ustanovu, a posebno za menadžment koji se 

trudi i zaista, evo možemo i preko medija vidjeti da na svim manifestacijama se pojavljuje 

direktor i njegovi, njegovi saradnici. Urađeno je mnogo i na kapitalnim ulaganjima, a to se prije 

svega odnosi na atelje Ismeta Mujezinovića. Izvršeno je utopljavanje zamjena stolarije i 

svakako Međunarodne galerije portreta. To su velika ulaganja i to je ono što, što treba da bude 

prepoznatljivo u našem gradu. Što se tiče kulturnih manifestacija zaista svake godine taj broj 

manifestacija je sve veći, sve veći i veći i kažem još jednom iskrene čestitke za rad 

menadžmenta Centra za kulturu.  

ŠTO SE TIČE JAVNOG, JAVNE USTANOVE „NAŠE DIJETE“ želim ovdje jedan 

zaklju-čak, jer kolege su maloprije dosta stvari rekli sa kojima se slažem, ali definitivno se 

pojavio jedan problem, a to je proširenje kapaciteta vrtića obdanište „Naše dijete“. Naime, u 
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saradnji sa Osnovnom školom Simin Han došlo je do pred-sklapanja ugovora za besplatno 

korištenje objekta Male škole. Poslano je prema Vladi Tuzlanskog kantona da da saglasnost za 

besplatno korištenje što je predviđeno po Uredbom Vlade Tuzlanskog kantona. Međutim, 

prošla su četri mjeseca Vlada Tuzlanskog kantona apsolutno ne razmatra znači ovaj dokument 

i ne želi da se izjasni ni da li daje ni da li ne daje ovaj objekat na besplatno korištenje čime su 

već građani Mjesne zajednice Simin Han diskriminirani. Moj prijedlog zaključka bi bio 

sljedeći: (ELVIR BIJEDIĆ – Molim vas za malo pažnje.) Traži se informacija od Vlade 

Tuzlanskog kantona da li će dati saglasnost Javnoj ustanovi obdanište „Naše dijete“ za 

besplatno korištenje prostorija objekta Mala škola u sklopu Javne ustanove Osnovne škole 

„Simin Han“. Ako žele dati saglasnost da to urgentno urade radi renoviranja objekta, a ako ne 

žele treba da navedu ra-zlog zbog koga to ne žele da učine, a čime ćemo mi obavijestiti građane 

Mjesne zajednice Simin Han i onda ćemo biti primorani da sredstva iz Budžeta Grada 

prebacimo na drugi ekonomski kod i faktički završimo ovu priču. Mislim da je se ovo previše, 

previše odužilo. Što se tiče samog rada menadžmenta Javne ustanove „Naše dijete“ zaista oni 

funkcionišu dobro i idu u onom smijeru što je najvažnije da se smanje liste čekanja i da se 

proširi, prošire kapaciteti.  

POZORIŠTE ZAISTA DOBRO RADI. Vidjeli smo veliki broj, veliki broj predstava i 

ono što je za veliku pohvalu jeste da su već krenuli i aplicirali na neke projekte Evropske unije 

i da to ide u dobrom smijeru, a znamo kako je teško dobiti sredstva koje finansira Evropska 

unija. I svakako na kraju Klub vijećnika Tuzlanske alternative će podržati sva tri izvještaja. 

Hvala.  

 

ELVIR BIJEDIĆ - zamjenik predsjedavajućeg   

                                 Gradskog vijeća Tuzla 

                               - vijećnik Socijaldemokratske partije 

 

Zahvaljujem kolegi Admiru Hasanbašiću.  

Obzirom da smo iscrpili raspravu klubova vijećnika.  

Otvaram raspravu vijećnika. Prvi za riječ se javio vijećnik Šefik Husić. Izvolite.  

 

ŠEFIK HUSIĆ   

 

Evo ovako. Ja bih također da kažem da ovi ljudi koji su na čelu menadžmenta svih ovih 

javnih ustanova onaj uradili su kroz ovaj period kolko ja pratim jako puno, vidi se napredak, 

vidi se razvoj. Jedino što mogu znači, reći o afirmativnom smislu da mladi ljudi su napravili 

zaista, zaista znači puno u sva, u sve tri javne ustanove podjednako onaj sa akcentom znači, na, 

na Javnu ustanovu za predškolski odgoj i obrazovanje „Naše dijete“ onaj a tu imamo 

svakodnevni odgovor od, od građana. Tolko.  

 

ELVIR BIJEDIĆ - zamjenik predsjedavajućeg   

                                 Gradskog vijeća Tuzla 

                               - vijećnik Socijaldemokratske partije 

 

Zahvaljujem kolegi Husiću. Sljedeći za riječ se javio vijećnik Miodrag Tanasilović. 

Izvolite.  
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MIODRAG TANASILOVIĆ  

 

Zahvaljujem dopredsjedavajući. A evo i ja ću se nadovezati na riječi mojih prethodnika. 

Ono što me veoma raduje jeste da su svi imali pozitivno mišljenje kada je u pitanju današnja 

tačka, a to su znači izvještaji o radu i poslovanju ove naše tri javne ustanove.  

JA ĆU SE PRVO OSVRNUTI MALO NA RAD I POSLOVANJE JAVNE 

USTANOVE CENTAR ZA KULTURU. Ono što je malo specifično bilo na početku dakle, 

2017. godine, što su oni evo uspješno prebrodili i to dokazali jeste ovaj da je 2017. godine došlo 

do spajanja dakle, dvije ustanove Doma mladih i Međunarodne galerije portreta, tako da je 

nastala znači Javna ustanova Centar za kulturu. Kada govorim o Centru za kulturu dakle, riječ 

je o specifičnoj ustanovi. Naime, Dom mladih se bavio širokim spektrom djelatnosti koje su 

vezane za kulturu i mlade, dok se galerija bavila umjetnošću, tako da se spajanjem stvorila 

ustanova koja objedinjuje sve ovo. Čak su ove dakle, dvije ustanove tretirane na dva različita, 

dva različita načina što se tiče zakona. Dom mladih radi po Zakonu o kulturi Tuzlanskog 

kantona, a galerija po Zakonu o muzejsko-galerijskoj djelatnosti, tako da sada Centar za kulturu 

djeluje primjenjujući oba ova zakona. Centar za kulturu što se vidi iz Izvještaja o radu i 

poslovanju u potpunosti opravdava svoje osnivanje i vidimo dakle, širok spektar aktivnosti 

kojima se oni bave počev od koncerata, izložbi, promocija knjiga itd. Razmatrajući detaljnije 

izvještaje evo ovdje jedan za mene ve-oma, veoma dobar podatak kaže: Da je Javna ustanova 

Centar za kulturu Tuzla u 2022. godini realizovala 700 aktivnosti. Dakle, to je u prosjeku 

dnevno skoro dvije aktivnosti što je stvarno fascinantno i ja evo od srca čestitam menadžmentu 

dakle, direktoru Edinu ovaj na čelu ustanove zajedno sa njihovi...sa saradnicima koji su dakle, 

koji svakodnevno mukotrpno rade i prezentiraju dakle, naš grad na svakoj značajnijoj 

manifestaciji slobodno se mogu tako izraziti što se tiče promocije grada Tuzle.  

MALO ĆU SE OSVRNUTI EVO NA IZVJEŠTAJ O RADU JAVNE USTANOVE 

„NAŠE DIJETE“. Tu ću nako reć iz svog iskustva, neću se elaborirati vamo na podatke dakle, 

ni na cifre i na brojeve. Samo ću reći iz svog iskustva da sam ja direktni korisnik usluga ove 

ustanove dakle, kao roditelj dvije djevojčice. Jedna je napunila pet godina staža u ovoj ustanovi, 

a druga će na jesen. Znači ovaj sa ponosom mogu reći i pohvaliti sve uposlenike počev od 

učiteljica, od domara do onih ljudi koji razvode hranu, do uprave dakle, do menadžmenta, 

naravno na čelu sa njihovom direktoricom Sanjom. I ovom i ovim putem i njoj čestitam na 

uspješnom vođenju ove ustanove. Svakako ovaj podržavam izlaganje kolege Anela gdje je on 

naveo neke nedostatke koje trebamo kroz zaključke i naše napore u budućem radu da, da 

pospješimo kako bi im olakšali ovaj poslovanje. 

I TREĆA USTANOVA NA DANAŠNJEM REDU JE NAŠE POZORIŠTE. Također 

samo ću reći ovaj riječi hvale, jer su moji prethodnici iznjeli dosta, dosta podataka ovaj koji sa 

pra-vom ovaj, sa pravom daju ovaj vjetar u leđa menadžmentu i ove ustanove da i u budućnosti 

radi naravno uz našu maksimalnu potporu. Toliko. Hvala.  

 

ELVIR BIJEDIĆ - zamjenik predsjedavajućeg   

                                 Gradskog vijeća Tuzla 

                               - vijećnik Socijaldemokratske partije 

 

Hvala kolega Tanasilović. Sljedeća za riječ se javila kolegica Merima Softić Sprečić. 

Izvolite.  

 

MERIMA SOFTIĆ SPREČIĆ – vijećnik Socijaldemokratske partije  

 

Sve vas srdačno pozdravljam evo pošto se javljam danas prvi put. Pohvalila bih kao 

vijećnica zaista sve tri ove javne ustanove. Slažem se sa kolegama koji su iznjele svoje stavove. 
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Neću evo puno dužiti, samo ću se konkretno bazirati na dva zaključka koja smo donijeli ispred 

Komisije, pa ću evo kao izvjestioc Komisije pročitat ova dva zaključka da budu sastavni dio 

današnje diskusije, pa da idu Vijeću na usvajanje. Jedan je bio znači, da: Komisija za mlade, 

obrazovanje i sport sugeriše Resornoj službi za ekonomski razvoj poduzetništvo i poljoprivredu 

da u narednom periodu dio svojih aktivnosti usmjere na iznalaženje načina kako bi se što hitnije 

kadrovski ojačao stručni tim koji djeluje pri Javnoj ustanovi za predškolski odgoj i obrazovanje 

„Naše dijete“ Tuzla, a koji trenutno broji 7 stručnjaka iz različitih oblasti. Dva pedagoga 

psihologa, tri logopeda, jedan somatop, jedan profesor tjelesnog odgoja. (ELVIR BIJEDIĆ – 

Merima. Merima izvinjavam se. Samo da ovaj sekretar ovaj...) Ja...E ovako. Htjela sam ja 

samo...Ja ću...(Slađana Krajina govori bez uključenog mikrofona op.a.) Mislim da je bio previd 

ovaj, a imali smo ova dva zaključka na Komisiji. (ELVIR BIJEDIĆ – Možete samo...) (Slađana 

Krajina govori bez uključenog mikrofona op.a.) Dobro. (ELVIR BIJEDIĆ – Može. Merima 

možeš da...) Ja kao vijećnica imam pravo da iznesem stav ispred Komisije. (ELVIR BIJEDIĆ 

– Apsolutno. Može. Samo ću te zamolit da, da samo Slađana stigne to otipkat. Samo malo 

sporije.) Ja ću...Ne morate Slađana ja ću vama pro-slijedit, ja ću pročitat sad radi stenograma, 

a vama ću proslijedit usmeno (ELVIR BIJEDIĆ – Ali moramo, moramo...) ako sam prebrza. 

(ELVIR BIJEDIĆ – Napravit ćemo svakako pauzu kad se završi diskusija.) U redu. (ELVIR 

BIJEDIĆ – Slobodno pročitaj.) U redu. U redu.  

Evo neću obrazlagat ovaj razlog zašto je Komisija donjela ovakav...a vama ću prosljedit 

pismeno, pa ću pročitat sad i drugi zaključak: Komisija za mlade, obrazovanje i sport sugeriše 

Službi za ekonomski razvoj, poduzetništvo i poljoprivredu da u saradnji sa Službom za 

komunalne poslove, izgradnju i poslove mjesnih zajednica što prije pokrene aktivnosti na 

uređenju, odnosno prilagođavanju pro-stora kod mjesne...kod male pijace. Izvinite morat ću 

samo da se snađem. Izvinite. Zato što čitam preko telefona jer nisam to ovaj...Evo ovako: Na 

osnovu prethodno upućene vijećničke inicijative od strane nekoliko vijećnika u Gradskom 

vijeću Tuzla, kao i na osnovu preke potrebe za postojanjem adekvatnog igrališta za djecu koja 

pohađaju Javnu ustanovu „Naše dijete“ obdanište Zeko u Tuzli Komisija za mlade, obrazovanje 

i sport sugeriše Službi za ekonomski razvoj, poduzetništvo i poljoprivredu da u saradnji sa 

Službom za komunalne poslove, izgradnju i poslove mjesnih zajednica što prije pokrene 

aktivnosti na uređenju, odnosno prilagođavanju navedenog prostora koji se nalazi u blizini male 

pijace iza garaža za potrebe vrtića Zeko. Komisija smatra da je navedeni prostor potrebno 

preuredit u igralište na način da se oko istog postavi ograda i dodatni mobilijar koji će znatno 

doprinjeti ljepšem i ugodnijem boravku djece koja pohađaju obdanište Zeko, ali ujedno i 

omogućiti neometan boravak i druženje za drugu djecu ove mjesne zajednice koja stanuju u 

neposrednoj blizini pomenutog igrališta. A ja ću vam dostaviti evo pisano. (ELVIR BIJEDIĆ – 

Okej. Hvala.) Hvala. To je to.  

 

ELVIR BIJEDIĆ - zamjenik predsjedavajućeg   

                                 Gradskog vijeća Tuzla 

                               - vijećnik Socijaldemokratske partije 

 

Hvala kolegici Merimi Softić sprečić. Sljedeći za riječ se javio kolega Zoran Jovanović. 

Izvolite.  

 

ZORAN JOVANOVIĆ 

 

Hvala. Pa evo i ja ću kao i prethodnici pohvaliti sva tri izvještaja i evo ovo je dokaz da 

se može kad se hoće napravit nešto. A šta je me posebno pozitivno iznenadilo Izvještaj o radu 

Javne ustanove Narodno pozorište Tuzla. Tabela broj dva. Prosječno isplaćene neto plaće. 

Vidio sam stotine izvještaja o radu javnih ustanova- javnih preduzeća, ali ovako napisano 
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strukturu primanja po radnim mjestima u skladu sa sistematizacijom radnih mjesta jedne 

ustanove nisam vidio još i ovo je za pohvalu. Kad pogledate sad ova dva izvještaja ostala raču... 

prihodi i rashodi kaže: Plaće i naknade troškova zaposlenih u masi. Javna preduzeća koja će 

doći na red sve u masi. Imam ja ovaj neka saznanja da jedan broj rukovodilaca u javnim 

preduzeće ima daleko veća primanja od gradonačelnika Tuzle. Jesu to javna preduzeća, ali 

osnivač Grad Tuzla i ovdje kaže čiji je osnivač Grad Tuzla. Kad osnujete nešto očekujete da 

ostvari i dobit. Ne mora se ta dobit podijelit u pla-će sva dobit. Imamo kapitalne investicije. 

Hajmo napraviti igralište što kaže Merima. Hajmo uložit...Eh ovo je za pohvalu znači ovo 

Narodno pozorište što je uradilo. Ja predlažem jedan zaključak: Da obavežemo sve rukovodioce 

javnih preduzeća i javnih ustanova da ubuduće u sklopu izvještaja o radu dostave nam strukturu 

primanja zaposlenih u skladu sa radnim mjestima evo košto je uradilo Narodno pozorište. 

Imamo tamo u nekim firmama nažalost evo dešava...Nagrađivanje u skladu s nekim rezultatima 

rada mimo plaće zvanično. Oni vjerovatno koji su blizu direktora i to. Ne u skladu sa radom i 

rezultatima rada. E da nam se dostave ti svi podaci primanja i u toku kalendarske godine, evo 

ovako košto je uradilo i pozorište. Ako ne znaju nek odu kod njih pa nek prepišu i da ovaj ne 

slušamo priče po gradu o tim malverzacijama, isplatama koje ne pripadaju pojedincima i tako. 

I ne može imat niko više...Jest da oni nisu ni državni službenici ni državna služba, ali jesu, jest 

im osnivač Grad Tuzla, a Zakon o državnoj službi je reko plaća gradonačelnika pa dole svi 

ostali ispod njega, a mi imamo ovdje...Pojavit će se to u izvještajima ovaj jednu situaciju gdje 

ovi koje smo mi osnovali, u stvari Grad Tuzla, neko prije nas, imaju više od gradonačelnika 

koji vodi politiku i tih preduzeća vjerovatno. Et toliko. Hvala. Pa da ako može ovaj zaključak 

na glasanje posle pauze da se usaglasi? Hvala. 

 

ELVIR BIJEDIĆ - zamjenik predsjedavajućeg   

                                 Gradskog vijeća Tuzla 

                               - vijećnik Socijaldemokratske partije 

 

Okej. Okej. Hvala vijećniku Jovanoviću. Sljedeća za riječ se javila vijećnica Ana Pejić. 

Izvolite Ana. 

 

ANA PEJIĆ  

 

Hvala. Evo ja ovaj neću dugo. Pohvalila bih sva tri izvještaja ovih znači javnih ustanova. 

POSEBNO BIH SE ZNAČI OSVRNULA NA IZVJEŠTAJ JAVNE USTANOVE ZA 

PREDŠKOLSKI ODGOJ I OBRAZOVANJE „NAŠE DIJETE“ TUZLA. Obzirom da se radi 

o našim znači, najmlađim sugrađanima koji su ujedno i najosjetljivija kategorija znači društva, 

raduje me činjenica da su prošireni kapaciteti kako možemo vidjeti ovo na jasličku odgojnu 

grupu ali i predškolsko-školskog uzrasta i raduje me također činjenica da imamo još širenje 

kapaciteta kao što je navedeno znači, u Slavinovićima i Solini i također pohvalno je što ova 

ustanova veliku pažnju znači polaže na unapređenje inkluzije rada sa djecom sa poteškoćama 

u razvoju i također evo ono što je bitno je li da su...kako možemo vidjeti bile različite znači, 

investicioni projekti znači, gdje su poboljšani znači uslovi za boravak naših najmlađih 

sugrađana, pa je također evo bio projekat sanacije kupatila na objektu Bambi, Zeko i Snjeguljica 

i radovi znači na postavljanju podstanica. Svakako još jednom znači pohvale za sva tri ova 

izvještaja. Toliko.  
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ELVIR BIJEDIĆ - zamjenik predsjedavajućeg   

                                 Gradskog vijeća Tuzla 

                               - vijećnik Socijaldemokratske partije 

 

Zahvaljujem se vijećnici Pejić.  

S obzirom da više nemamo prijavljenih za diskusiju zatvaram diskusiju.  

Zatvaram raspravu vijećnika i dajem pauzu 10 minuta da sekretar Vijeća pripremi 

zaključke. (Pauza.) 

 

 ELVIR BIJEDIĆ - zamjenik predsjedavajućeg   

                                 Gradskog vijeća Tuzla 

                               - vijećnik Socijaldemokratske partije 

 

Pozivam vijećnike da uđu u salu.  

 

Nastavljamo sa sjednicom.  

 

Dakle, s obzirom da smo završili zaključke nastavljamo sa sjednicom.  

Stavljamo na izjašnjavanje Izvještaj o radu Javne ustanove Narodno pozorište Tuzla za 

2022. godinu i pozivam vijećnike da glasaju. Glasanje je okončano. A izvinjavam se. 

Poništavam glasanje. Molim vijećnike da se ponovo izjasne. Možda malo strpljenja samo da da 

dođe opet. (NATAŠA PERIĆ – Malo je konekcija...) Glasanje je okončano.  

Konstatujem da je IZVJEŠTAJ O RADU JAVNE USTANOVE NARODNO 

POZORIŠTE TUZLA ZA 2022. GODINU usvojen sa,  

25 glasova za, nije bilo protiv i nije bilo suzdržanih.  

 

Sada stavljam na izjašnjavanje Izvještaj o radu Javne ustanove za predškolski odgoj i 

obrazovanje „Naše dijete“ Tuzla za 2022. godinu i pozivam vijećnike da glasaju. Glasanje je 

okončano.  

Konstatujem da je IZVJEŠTAJ O RADU JAVNE USTANOVE ZA PREDŠKOLSKI 

ODGOJ I OBRAZOVANJE „NAŠE DIJETE“ TUZLA usvojen sa,  

26 glasova za, nije bilo protiv i nije bilo suzdržanih. 

 

Sada stavljam na izjašnjavanje Izvještaj o radu Javne ustanove Centar za kulturu Tuzla 

za 2022. godinu i pozivam vijećnike da glasaju. Glasanje je okončano. 

Konstatujem da je IZVJEŠTAJ O RADU JAVNE USTANOVE CENTAR ZA 

KULTURU TUZLA ZA 2022. GODINU usvojen sa, 

26 glasova za, nije bilo protiv i nije bilo suzdržanih.  

 

Sada pozivam sekretara Gradskog vijeća da pročita zaključke proizašle iz rasprave. 

Izvolite Slađana.  

 

SLAĐANA KRAJINA – sekretar Gradskog vijeća Tuzla    

 

- Gradsko vijeće Tuzla traži od nadležnih gradskih službi da se maksimalno uključe i 

pomognu menadžmentu Javne ustanove Narodno pozorište Tuzla u sanaciji i uređenju vanjskog 

i unutrašnjeg izgleda zgrade Narodnog pozorišta.  

- Gradsko vijeće Tuzla podržava i predlaže da Javna ustanova “Naše dijete” Tuzla i dalje 

aktivno radi na proširenju svojih kapaciteta, kako bi omogućili da što više djece predškolskog 

uzrasta bude obuhvaćeno cjelovitim razvojnim programima.  
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- Gradsko vijeće Tuzla insistira da Javna ustanova “Naše dijete” Tuzla nastavi rad na 

aktivnostima koje provode radi unapređenja sistema predškolskog odgoja i obrazovanja djece 

sa teškoćama u razvoju te jačanju inkluzivnog procesa u oblasti predškolskog odgoja i 

obrazovanja.  

- Gradsko vijeće Tuzla traži od nadležnih gradskih službi  da sagledaju mogućnost 

stipendiranja studenata treće i četvrte godine studijskog programa predškolskog odgoja i 

obrazovanja koji studiraju na Univerzitetu u Tuzli.  

- Gradsko vijeće Tuzla će razmotriti mogućnost da se u narednom periodu dodijele 

sredstva Javnoj ustanovi  Narodno pozorište Tuzla koja će pomoći u promovisanju pozorišnih 

predstava.  

- Gradsko vijeće Tuzla sugeriše da se pokuša obezbijediti mogućnost da se, prilikom 

organizacije svih javnih događanja, na adekvatan način, sa simbolima Grada Tuzle, zaštite 

oprema i učesnici od kiše, sunca i slično.  

- Gradsko vijeće Tuzla traži od Vlade Tuzlanskog kantona informaciju o tome da li  

namjeravaju dati saglasnost Javnoj ustanovi “Naše dijete” Tuzla za besplatno korištenje 

prostorija “Male škole” u Osnovnoj školi “Simin Han”, za što su već obezbijeđena sredstva u 

Budžetu Grada Tuzle, ako žele da to urgentno učine radi provođenja procedure renoviranja 

objekta a ako ne žele, da navedu razloge, kako bi Gradsko vijeće obavijestilo građane Mjesne 

zajednice Simin Han i sredstva iz Budžeta Grada Tuzle, predviđena za renoviranje objekta, 

preusmjerilo na drugi ekonomski kod.  

- U vezi sa prethodno donesenim zaključkom od strane Komisije za mlade, obrazovanje 

i sport Gradskog vijeća Tuzla, Gradsko vijeće Tuzla sugeriše Službi za ekonomski razvoj, 

poduzetništvo i poljoprivredu da, u saradnji sa Službom za komunalne poslove, izgradnju i 

poslove mjesnih zajednica, što prije pokrene aktivnosti na uređenju odnosno prilagođavanju 

prostora koji se nalazi u blizini “Male pijace” (iza garaža) za potrebe vrtića “Zeko” te smatra 

da je navedeni prostor potrebno preurediti u igralište na način da se oko istog postavi ograda i 

mobilijar koji će znatno doprinijeti ljepšem i ugodnijem boravku djece koja pohađaju obdanište 

“Zeko”, a ujedno omogućiti neometan boravak i druženje za drugu djecu ove mjesne zajednice 

koja stanuju u neposrednoj blizini pomenutog igrališta.  

- Gradsko vijeće Tuzla sugeriše Službi za ekonomski razvoj, poduzetništvo i 

poljoprivredu da u narednom periodu dio svojih aktivnosti usmjere na iznalaženje načina kako 

bi se što hitnije kadrovski ojačao Stručni tim koji djeluje pri Javnoj ustanovi za predškolski 

odgoj i obrazovanje “Naše dijete” Tuzla, a koji trenutno broji sedam stručnjaka iz različitih 

oblasti (dva pedagoga - psihologa, tri logopeda, jedan somatoped i jedan profesor tjelesnog 

odgoja). S obzirom na obim posla sa kojim se Stručni tim susreće u svom radu, kao i činjenicu 

da veliki broj djece trenutno pohađa jedanaest vrtića ove Ustanove na području Grada Tuzla te 

je u planu otvaranje još nekoliko vrtića, za koje je izvjesno da će biti u potrebi koristiti usluge 

Stručnog tima, Gradsko vijeće Tuzla smatra da je itekako potrebno uposliti što veći broj 

stručnih kadrova koji će biti u stanju adekvatno odgovoriti na sve izazove sa kojima se susreću 

djeca kroz svoj boravak i odrastanje u vrtićima Javne ustanove “Naše dijete” Tuzla.  

- Gradsko vijeće Tuzla obavezuje rukovodioce javnih preduzeća i javnih ustanova čiji 

je osnivač ili suosnivač Grad Tuzla da, ubuduće, u svojim izvještajima o radu dostave i strukturu 

primanja zaposlenih, po uzoru na Izvještaj o radu Javne ustanove Narodno pozorište Tuzla. 

 

ELVIR BIJEDIĆ - zamjenik predsjedavajućeg   

                                 Gradskog vijeća Tuzla 

                               - vijećnik Socijaldemokratske partije 

 

Zahvaljujem sekretaru Gradskog vijeća.  

Predlažem da se o pročitanim zaključcima izjasnimo u paketu ovaj mislim da...Okej.  
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Sada stavljam na izjašnjavanje zaključke koje je pročitala sekretar Gradskog vijeća. 

Molim vas da glasate. Glasanje je okončano. 

Konstatujem da su zaključci koje je pročitala sekretar Gradskog vijeća usvojeni sa,  

26 glasova za, nije bilo protiv i nije bilo suzdržanih. 

 

Prelazimo na četrnaestu tačku Dnevnog reda:  

 

RAZMATRANJE INFORMACIJA O PROVEDENOM POSTUPKU PO 

JAVNOM OGLASU ZA IZBOR I IMENOVANJE PREDSJEDNIKA I ČLANOVA 

NADZORNIH ODBORA U JAVNIM USTANOVAMA, ČIJI JE OSNIVAČ GRAD 

TUZLA SA RANG LISTOM KANDIDATA  

 

Predlagač je Komisija za izbor predsjednika i članova nadzornih odbora u javnim 

ustanovama, čiji je osnivač ili suosnivač Grad Tuzla.  

Obrađivač je Služba za ekonomski razvoj, poduzetništvo i poljoprivredu a materijal su 

razmatrali: Komisija za ekonomske odnose, Komisija za poduzetništvo i klubovi vijećnika. 

Ima li potrebe za uvodnim izlaganjem? (Nema.) 

Ima li potrebe da se pročitaju izvještaji komisija? (Nema.) 

Otvaram raspravu klubova vijećnika. (Nema.)  

Zatvaram raspravu klubova vijećnika. 

Otvaram raspravu vijećnika. 

Zatvaram raspravu vijećnika i konstatujem da je Gradsko vijeće Tuzla  primilo k znanju 

INFORMACIJU O PROVEDENOM POSTUPKU PO JAVNOM OGLASU ZA IZBOR I 

IMENOVANJE PREDSJEDNIKA I ČLANOVA NADZORNIH ODBORA U JAVNIM 

USTANOVAMA, ČIJI JE OSNIVAČ GRAD TUZLA SA RANG LISTOM KANDIDATA.       

 

Prelazimo na petnaestu tačku Dnevnog reda: 

 

RAZMATRANJE IZVJEŠTAJA KOMISIJE ZA IZBOR I IMENOVANJA 

 

Ja ću sada zamoliti samo...(poslovnička.) Poslovnička. Možemo li poslovnička? Izvolite 

Lejla.  

 

LEJLA OSMANČEVIĆ 

 

Ja povlačim, povlačim prijedlog za razrješenje i imenovanje savjeta mjesnih zajednica. 

Jel to u redu Slađo? (Slađana Krajina govori bez uključenog mikrofona op.a.) Povlačim. U redu. 

A što se tiče Komisija. Prijedlog Komisija to neka ostane. Može? Hvala.  

 

ELVIR BIJEDIĆ - zamjenik predsjedavajućeg   

                                 Gradskog vijeća Tuzla 

                               - vijećnik Socijaldemokratske partije 

 

Okej. Hvala kolegici Lejli Osmančević. 

Nastavljamo dalje. Zamolit ću sekretara Gradskog vijeća da pročita Izvještaj komisije 

za izbor i imenovanje.  
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SLAĐANA KRAJINA – sekretar Gradskog vijeća Tuzla 

 

Komisija za izbor i imenovanja je razmatrala zahtjev Zorana Jovanovića, vijećnika 

Stranke za Bosnu i Hercegovinu, za ispravku prezimena člana Savjeta Mjesne zajednice Breške, 

te je usvojila sljedeći zaključak: 

Komisija za izbor i imenovanja predlaže Gradskom vijeću Tuzla da se, zbog greške 

prilikom dostavljanja prijedloga za izbor članova Savjeta Mjesne zajednice Breške, izvrši 

izmjena Rješenja o izboru članova Savjeta Mjesne zajednice Breške, broj: 01-04-A-3430-2023 

od 22. februara 2023. godine, na način da se u tački I Rješenja izmjeni redni broj 2. tako da isti 

umjesto "Amra Hurić Softić" glasi "Amra Softić". 

 

ELVIR BIJEDIĆ - zamjenik predsjedavajućeg   

                                 Gradskog vijeća Tuzla 

                               - vijećnik Socijaldemokratske partije 

 

Hvala Slađo. Molim da se izjasnite. Glasanje je okončano. 

Konstatujem da je pročitani zaključak dobio potrebnu većinu sa,  

23 glasa za, nije bilo protiv i nije bilo suzdržanih. 

Molim vas za sljedeći.  

 

SLAĐANA KRAJINA – sekretar Gradskog vijeća Tuzla 

 

Komisija za izbor i imenovanja je razmatrala prijedlog Hasiba Hirkića, samostalnog 

vijećnika, za izmjenu člana Komisije za poduzetništvo, te je usvojila sljedeći zaključak: 

Komisija za izbor i imenovanja je razmotrila, te Gradskom vijeću Tuzla na izjašnjavanje 

upućuje prijedlog Hasiba Hirkića, samostalnog vijećnika, da se:  

- Denis Bećirović razrješi dužnosti člana Komisije za poduzetništvo,  

- a da se na dužnost člana Komisije za poduzetništvo izabere  Nijaz Bašić. 

 

ELVIR BIJEDIĆ - zamjenik predsjedavajućeg   

                                 Gradskog vijeća Tuzla 

                               - vijećnik Socijaldemokratske partije 

 

Hvala. Molim vas da se izjasnite. Glasanje je okončano.  

Konstatujem da je pročitani zaključak dobio potrebnu većinu sa, 

18 glasova za, 2 su bila protiv i 2 suzdržana. 

Molim sekretara Gradskog vijeća za sljedeći.  

 

SLAĐANA KRAJINA – sekretar Gradskog vijeća Tuzla 

 

Komisija za izbor i imenovanja je razmatrala prijedlog Hasiba Hirkića, samostalnog 

vijećnika, za izmjenu članova savjeta mjesnih zajednica, te je usvojila sljedeći zaključak: 

Komisija za izbor i imenovanja je razmotrila, te Gradskom vijeću Tuzla na izjašnjavanje 

upućuje prijedlog Hasiba Hirkića, samostalnog vijećnika, da se:    

- Nijaz Bašić razrješi dužnosti člana Savjeta Mjesne zajednice Šićki Brod,  

- a da se na dužnost člana Savjeta Mjesne zajednice Šićki Brod izabere   Bajazit Bašić, 

- Ibrahim Altumbabić razrješi dužnosti člana Savjeta Mjesne zajednice Centar,  

- a da se na dužnost člana Savjeta Mjesne zajednice Centar izabere  Mirza Baćić. 
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ELVIR BIJEDIĆ - zamjenik predsjedavajućeg   

                                 Gradskog vijeća Tuzla 

                               - vijećnik Socijaldemokratske partije 

 

Hvala. Stavljam na glasanje pročitani zaključak. Glasanje je okončano. (vijećnik Zijah 

Rifatbegović govori bez uključenog mikrofona op.a.) Molim vas samo da ponovimo. Ponovit 

ćemo glasanje. Okej. Molim vas da ponovo glasamo. Glasanje je okončano.   

Konstatujem, konstatujem da je pročitani zaključak dobio potrebnu većinu sa,  

20 glasova za, 3 su bila protiv i 1 suzdržan.  

 

Prelazimo na sljedeći.   

 

SLAĐANA KRAJINA – sekretar Gradskog vijeća Tuzla 

 

Komisija za izbor i imenovanja je razmatrala prijedlog Kluba samostalnih vijećnika 

Mirel Mišković i Damir Muratović za izmjenu člana Komisije za poduzetništvo, te je usvojila 

sljedeći zaključak:  

Komisija za izbor i imenovanja je razmotrila, te Gradskom vijeću Tuzla na izjašnjavanje 

upućuje prijedlog Kluba samostalnih vijećnika, da se:  

- Denis Bećirović razrješi dužnosti člana Komisije za poduzetništvo,  

- a da se na dužnost člana Komisije za poduzetništvo izabere Osman Bajrić.  

 

ELVIR BIJEDIĆ - zamjenik predsjedavajućeg   

                                 Gradskog vijeća Tuzla 

                               - vijećnik Socijaldemokratske partije 

 

Molim vijećnike da se izjasne. Molim vas da ponovimo. Molim vas da ponovo glasamo. 

Glasanje je okončano.  

Konstatujem da pročitani zaključak nije dobio potrebnu većinu, 

8 je bilo za, 16 je bilo suzdržanih.  

 

SLAĐANA KRAJINA – sekretar Gradskog vijeća Tuzla 

 

Komisija za izbor i imenovanja je razmatrala prijedlog Kluba samostalnih vijećnika 

Nusret Muminović, Ćerim Rastoder, Medina Lolić i Šefik Husić za izmjenu u savjetima 

mjesnih zajednica, te je usvojila sljedeći zaključak: 

Komisija za izbor i imenovanja je razmotrila, te Gradskom vijeću Tuzla na izjašnjavanje 

upućuje prijedlog Kluba samostalnih vijećnika, da se:   

- Elvir Avdibašić razrješi dužnosti člana Savjeta Mjesne zajednice  Jala,  

- a da se na dužnost člana Savjeta Mjesne zajednice  Jala izabere Nihada Hodžić,  

- Šefćet Bibuljica razrješi dužnosti člana Savjeta Mjesne zajednice Mejdan,  

- a da se na dužnost člana Savjeta Mjesne zajednice Mejdan izabere Belkisa 

  Šećerbegović,  

- Elvis Muminović izabere na dužnost člana Savjeta Mjesne zajednice Grabovica,  

-Sulejman Đulović izabere na dužnost člana Savjeta Mjesne zajednice Novi Grad II. 
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 ELVIR BIJEDIĆ - zamjenik predsjedavajućeg   

                                 Gradskog vijeća Tuzla 

                               - vijećnik Socijaldemokratske partije 

 

Stavljam na izjašnjavanje pročitani zaključak. Glasanje je okončano. 

Konstatujem da je pročitani zaključak dobio potrebnu većinu sa,  

24 glasa za, nije bilo protiv i nije bilo suzdržanih. 

Molim vas sljedeći. 

 

SLAĐANA KRAJINA – sekretar Gradskog vijeća Tuzla 

 

Komisija za izbor i imenovanja je razmatrala prijedlog Šefika Husića, samostalnog 

vijećnika, za izmjenu člana Komisije za ljudska prava i slobode, te je usvojila sljedeći 

zaključak: 

Komisija za izbor i imenovanja je razmotrila, te Gradskom vijeću Tuzla na izjašnjavanje 

upućuje prijedlog Šefika Husića, samostalnog vijećnika, da se:   

- Mirnes Bašić razrješi dužnosti člana Komisije za ljudska prava i slobode,  

- a da se na dužnost člana Komisije za ljudska prava i slobode izabere  Mensur Jelačić. 

 

ELVIR BIJEDIĆ - zamjenik predsjedavajućeg   

                                 Gradskog vijeća Tuzla 

                               - vijećnik Socijaldemokratske partije 

 

Stavljam na izjašnjavanje pročitani zaključak. Glasanje je okončano. 

Konstatujem da je pročitani zaključak dobio potrebnu većinu sa, 

22 glasa za, 2 suzdržana i nije bilo protiv. 

Molim vas za dalje.   

 

SLAĐANA KRAJINA – sekretar Gradskog vijeća Tuzla 

 

Komisija za izbor i imenovanja je razmatrala prijedlog Kluba samostalnih vijećnika 

Omer Delalić i Sabiha Mujkanović Mujačić za izmjenu  u savjetima mjesnih zajednica, te je 

usvojila sljedeći zakljčak: 

Komisija za izbor i imenovanja je razmotrila, te Gradskom vijeću Tuzla na izjašnjavanje 

upućuje prijedlog Kluba samostalnih vijećnika, da se:   

- Ervin Adrović razrješi dužnosti člana Savjeta Mjesne zajednice Ši Selo,  

- a da se na dužnost člana Savjeta Mjesne zajednice Ši Selo izabere Azur Imširović,  

- Adil Suljendić razrješi dužnosti člana Savjeta Mjesne zajednice Dobrnja,  

- a da se na dužnost člana Savjeta Mjesne zajednice Dobrnja izabere Ahmet Bajrić. 

 

ELVIR BIJEDIĆ - zamjenik predsjedavajućeg   

                                 Gradskog vijeća Tuzla 

                               - vijećnik Socijaldemokratske partije 

 

Stavljam na glasanje pročitani zaključak. Glasanje je okončano. 

Konstatujem da je pročitani zaključak dobio potrebnu većinu sa,  

24 glasa za, nije bilo protiv i nije bilo suzdržanih. 

Molim vas za sljedeći.   
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SLAĐANA KRAJINA – sekretar Gradskog vijeća Tuzla 

 

Komisija za izbor i imenovanje je razmotrila, te Gradskom vijeću Tuzla na izjašnjavanje 

upućuje prijedlog Lejle Osmančević, samostalne vijećnice, da se:  

- Dragan Božić razrješi dužnosti člana Komisije za komunalne poslove i pitanja mjesnih 

  zajednica,  

- a da se na dužnost člana Komisije za komunalne poslove i pitanja mjesnih zajednica 

  izabere Safet Haračić, 

           - Adnan Bajramović razrješi dužnosti člana Mandatno-imunitetske komisije,  

           - a da se dužnost člana Mandatno-imunitetske komisije izabere Šejla Hasanbašić. 

 

ELVIR BIJEDIĆ - zamjenik predsjedavajućeg   

                                 Gradskog vijeća Tuzla 

                               - vijećnik Socijaldemokratske partije 

 

Molim vas da se izjasnite. Glasanje je okončano. 

Konstatujem da je zaključak dobio potrebnu većinu sa,  

24 glasa za, nije bilo suzdržanih i nije bilo protiv. 

Molim za sljedeći. 

 

SLAĐANA KRAJINA – sekretar Gradskog vijeća Tuzla 

 

Komisija za izbor i imenovanje je razmotrila, te Gradskom vijeću Tuzla na izjašnjavanje 

upućuje prijedlog Kluba vijećnika Platforme za progres, da se:  

- Lela Kulović razrješi dužnosti člana Komisije za ekonomske odnose,  

- a da se na dužnost člana Komisije za ekonomske odnose izabere Nadžida Berbić. 

 

ELVIR BIJEDIĆ - zamjenik predsjedavajućeg   

                                 Gradskog vijeća Tuzla 

                               - vijećnik Socijaldemokratske partije 

 

Molim vas da se izjasnite. Glasanje je okončano. 

Konstatujem da je pročitani zaključak dobio potrebnu većinu sa,  

23 glasa za, 1 suzdržan, nije bilo protiv.  

Molim vas za sljedeći. (SLAĐANA KRAJINA – Nema.) A iscrpili smo sve zaključke. 

 

Dakle, prelazimo na šesnaestu tačku Dnevnog reda: 

 

TEKUĆA PITANJA   

 

Pod a) Obavještenje Službe za budžet i finansije o prolongiranju izrade: Godišnjeg 

izvještaja o izvršenju Budžeta grada Tuzla za period 1.1. do 31.12.2022. godine, Izvještaja 

o korištenju sredstava tekuće rezerve za period 1.1. - 31.12.2022. godine i Izvještaja o 

izvršenju Budžeta grada Tuzla za period 1.1. do 31.3.2023. godine.  

Pod b) Obavještenje Javne ustanove Narodna i univerzitetska biblioteka „Derviš 

Sušić“ Tuzla o razlozima prolongiranja izrade Izvještaja o radu za 2022. godinu.  

Pod c) Obavještenje Javno zdravstvene nastavne ustanove Dom zdravlja „Dr. 

Mustafa Šehović” Tuzla o razlozima prolongiranja izrade Izvještaja o radu za 2022. 

godinu. 
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Konstatujem da je GRADSKO VIJEĆE PRIMILO K ZNANJU DAKLE, PROČITANA 

OBAVJEŠTENJA pod a, b i c. 

 

Konstatujem dakle, da je Dnevni red iscrpljen. 

 

Zahvaljujem se vijećnicima, predlagačima i obrađivačima materijala i zaključujem 26. 

redovnu sjednicu Gradskog vijeća Tuzla. Hvala. 

  

Molim vas samo novoizabrani članovi Komisija da dostave svoje brojeve telefona 

Stručnoj službi. Hvala.   

 

(S obzirom da je Dnevni red iscrpljen i 26. redovna sjednica Gradskog vijeća Tuzla 

zaključena ista je završena u 14:51 sati.) 

 

  

 

STENOGRAM SAČINILI:                                         P R E D S J E D A V A J U Ć I  

 

         Selma Šehić                                                                   Nataša Perić, prof. s.r. 

                    

      Jasminka Delalić 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 


